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GEMLİK BELEDİYE MECLİSİNİN 06 EYLÜL 2023 TARİHLİ 

OLAĞAN TOPLANTI GÖRÜŞME TUTANAĞIDIR. 

 

 

TOPLANTIDA BULUNANLAR:  Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı, 

ÜYELER: Emir BİRGÜN, Oğuz HANÇER, Ercan BARUTÇUOĞLU, Galip GÜR, 

Osman DURDU, Arzu KARATAŞ, Aydın BAYRAKTAR, Fehmi ARSLAN, Sedat AKKUŞ, 

Songül ŞANLI, Mahmut Kamil SOLAKSUBAŞI, Mustafa KAYNATMA, Elif ACAR YAŞAR, 

Fatih AYDIN, Rıdvan ÇAKMAK, Durmuş USLU, Alpaslan EKER,  Bülent ÇİÇEK, Tekin 

RAMA, Dursun YAVUZ, Nihat ÇETİN, Mehmet ÖKSÜZ, Mahir DAĞ. Ümit GÜLER, Sedat 

ÖZER, Bekir DÖĞER, Mehtap ÜNLÜ, Telat TEPE 

 

TOPLANTIDA BULUNMAYANLAR: Mert DİMİLİ, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK, 

Şükran BEKAR, 

 

Yoklama yapıldı. 

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yeterli çoğunluğumuz var sanırım. 

Peki,  meclis grupları adına mazeret belirtmek isteyen var mı arkadaşlar? 

 Adalet ve Kalkınma Partisi 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şükran BEKAR, Aydın'ın gelip gelmeyeceği 

şu an belli değil Başkanım ama  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok misafirlerle beraber. Aydın 

BAYRAKTAR, Şükran BEKAR  

Milliyetçi Hareket Partisi? Tamam. İYİ Parti? Tamam. Cumhuriyet Halk Partisi?  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Mehtap ÜNLÜ, Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet, Belediye Meclis Üyelerimiz 

Aydın BAYRAKTAR, Şükran BEKAR, Mehtap ÜNLÜ ve Zeynep AKIŞ SERİNTÜRK'ün 

mazeretli olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul 

edilmiştir. 

 Gruplar adına söz almak isteyen varsa, alışık olduğumuz üzere konuşmaları yapabilirler. 

Buyurun Sayın BARUTÇUOĞLU  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri, 

belediyemizin çok değerli çalışanları, emekçileri, basın mensuplarımız ve bizleri izleyen bütün 

Gemlikli hemşehrilerimizi şahsım ve grubumuz adına, AK Parti grubumuz adına selamların en 

güzeliyle selamlıyorum. Allah'ın selamı, rahmeti ve bereketi üzerimize olsun. 

 Evet, bir aylık bir aradan sonra yeniden toplantıdayız. Toplantımızın ve alacağımız 

kararların ilçemize, insanımıza, halkımıza hayırlı olmasını Yüce Allah'tan niyaz ediyorum 

öncelikle. 

 Bu arada ilçe kongreleri oldu. İki partimizde Gemlik'te. Cumhuriyet Halk Partisi önce 

kurultayını, Gemlik kongresini yaptı. Şükrü AKSU yeniden başkanlığa seçildi. Kendisini tebrik 

ediyoruz şahsım ve grubumuz adına ve Milliyetçi Hareket Partisi de kurultayını yaptı. Değerli 

Meclis Üyemiz aynı zamanda bizim beraber, iki dönemdir beraber görev yaptığımız Sayın Emrah 

KESKİNDEN İlçe Başkanlığına seçildi. Kendilerini kutluyoruz. Yerine gelecek olan arkadaşları 

da, gruptaki yerlerine gelecek arkadaşlara da şimdiden onları da tebrik ediyor ve başarılar 

diliyoruz.  

Tabii hizmet her alanda sürer. Devlette devamlılık esastır. Devlet hiçbir boşluğu kabul 

etmez. Dolayısıyla bu bir bayrak yarışıdır. Hayırlı olsun diyorum herkese. Seçilenlere de, başka 

görevlere gelen arkadaşlarımıza da ve partilerini de kutluyorum. Her iki partimizi de kutluyorum. 
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Demokrasinin gereğini yerine getirerek seçimle iş başına gelme ve seçimle görevlere gelme 

geleneği de tabii demokrasinin bir gereği ve bir aynı zamanda güzelliği. 

 Değerli arkadaşlar, tabii bu geçtiğimiz bir aylık zaman zarfında tabii, gündem durmuyor 

yani gündem devam ediyor. Belediyemizde bir takım istifalar kulağımıza geldi ve kamuoyuna 

yansıdı. Tabii istifalar her ne kadar tek taraflı müesseselerdir. Yani istifa eder kişi, dilekçesini 

verir, görevden ayrılır ama tabii gerek kamuoyundan, gerek Gemlik halkından pek çok sual ve pek 

çok soru işittik bu arada. Bu konularda tabii doyurucu açıklama veya bir bilgi de almış değiliz ama 

tabii sonuçta dediğim gibi bu tek taraflı bir müessesedir ama en azından bilgi kirliliğinin 

önlenmesi açısından ve sebepleri itibariyle bir bilgi verilmesinin de, kamuoyunun bu bilgiyi alma 

hakkı olduğunu düşünüyoruz grup olarak ve bu konuda da eminim doyurucu bir bilgi verilir bu 

istifalarla ilgili olarak. Tabii ben işin sosyal medya şeyine girip te burada onlardan örnek verecek 

değilim. Sosyal medyaya yansıyan bir takım şeyler olduğunu duyduk, gördük ama dediğim gibi bu 

sosyal medyada gezen ifadelerle ilgili de eğer bir bilgi, bir açıklayıcı, halkın en azından bu 

konudaki istifhamlarını ortadan kaldırıcı bir bilgi edinme hakkı olduğunu düşünüyoruz. 

 İkinci olarak tabii Belediyemiz, Gemlik dinamik bir şehir. Bir yandan yeni sanayi tesisleri 

kurulurken, bir yandan burada çalışanların Gemlik'e gerek ikamet etme noktasında, Gemlik'e yeni 

bir hemşehri olarak geliyorlar ve nüfusumuzda artıyor haliyle. Tabii bunlar da beraberinde gerek 

sosyal donatı olarak, gerek hizmet noktasında bir takım mükellefiyetlerimizi arttırıyor. Bu noktada 

birkaç not geldi bize. Mesela bunları ifade etmek istiyorum.  

Hisar Mahallesi 213. sokakta yol çalışması konusunda bir beklenti olduğu geldi. 

Yine hepinizin bildiği yani şu anda devam eden ve bir kısmı bitmiş olan inşaatların, 

taşınmaya başlanan yerler var. Gerek kuzey planlarımızda, gerek Hisar Mahallesi'nde, gerek diğer 

Gemlik’imizin diğer bölgelerinde. Bunlarla ilgili tabii hizmetler beklenmekte. Halkın buralara 

taşındıktan sonra rahat bir şekilde ikamet etmesi için. Bunlarla ilgili zaten size bireysel de talepler 

gitmiştir. Ama ben bunları da etraflıca bir genel şey manada bir beklentinin burada ifadesini 

vermek istiyorum. 

 Yine geçtiğimiz toplantıda Fevziye köyümüzden gelen bir heyetin bize sorduğu soruya 

istinaden ben de burada bunu soruyorum. En son aldığımız komisyon kararında bunu oradaki 

süthane ile ilgili Büyükşehir Belediyesine bir takım soru sorulması gibi bir karar alınmıştı değil 

mi? Bununla ilgili bir cevap gelip gelmediğini ve bununla ilgili nasıl bir şeyin uygulamanın 

olacağını ben burada sormak istiyorum. 

 Bir de arkadaşlar şöyle bir hadise, doğrusu bu beni de birazda üzdü. Yani aslında çok basit 

bir olay. Son derece basit bir olay bu yani eminim ki bunda yani ya bir planlama hatası veya bir 

mutlaka bir hata vardır yani bunun. Şimdi mesela Bölge Parkı'ndaki özellikle önerge olarak değil 

mi bizim verdiğimiz? Orada bir sembolik bir Kadırga gemisi var yani sembolik.  Onun içindeki bir 

takım donatılarının tahrip olduğu ve de bozulduğu, şey çürüdüğü vesaire bilgileri gelmiş ve biz 

bunu dile getirmiştik. Akabinde bu sorumuzun cevabı olarak belediyemizin grubumuza yazdığı bir 

yazıyı gördük. Cevabi yazıda deniyor ki “gereken işte tamiratlar yapılmıştır.” Tabii bu cevabın 

gelmesi güzel fakat güzel de biz o sözünü ettiğimiz Kadırgaya baktığımız zaman orada tamiratın 

yapılmadığını ya da eksik olduğunu gördük. Şimdi mesele burada cevabını vermek mi? Yoksa 

orada bizim vermiş olduğumuz önergenin gereğini yapmak mı? Doğrusu biz bunda bir tereddütlü 

kaldık. Çünkü önergeye cevap vermek evet bir satırlık yazıdır sonuçta ama bu gereğini yapıldıktan 

sonra bu yazının bize gönderilmesi doğrusu bunu beklerdik. Bunu da ifade ediyorum ve gerçekten 

de şaşırdım. Çünkü arkadaşlarımıza dedim ki yani “oraya gidip de güncel bir fotoğraf çeker 

misiniz yani yanlışlık olmasın. Yani başkasının sözüyle hareket etmeyelim. Kendimizde bu olayı 

bir araştırmasını yapalım.” Duyumlar üzerine çünkü şey olmaz. Dursun arkadaşımız gitti. 

Fotoğrafları değil mi sen kendin çektin ve gerçekten üzüldüm yani orada tamirat yapılmadan 

yapıldı diye bilgisi ve yazısı geldi. Bunu da burada ifade etmiş olayım. 

 Arkadaşlar alacağımız ve aldığımız kararların tekrardan Gemlik’imize hayırlı olmasını 

Yüce Allah'tan temenni ediyorum. 
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 30 Ağustos bayramımızı idrak ettik. Gerçi benim o gün acılı bir günümdü. Baba yarısı 

olan amcamı kaybetmiştim. O yüzden törenlere katılamadım ama Gemlik'te ve bütün 

Türkiye'mizde milletçe 30 Ağustos Bayramı kutlanmış oldu. Allah nice bayramları böyle birlik 

beraberlik içinde kutlamayı nasip etsin diyorum, saygılar sunuyorum. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim. Sevgili 

BARUTÇUOĞLU. Buyurun Sayın DURDU 

--Osman DURDU Meclis Üyesi:  Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım. 

Hepinizi şahsım ve Parti grubum adına selamlıyorum. Toplantımızın ve alacağımız kararların 

Gemlik için hayırlara vesile olmasını temenni ediyorum.  

11 Eylül Gemlik'in kurtuluşunu nasipse hep birlikte kutlayacağız. Gemlik'in düşman 

işgalinden kurtuluşunun seneyi devresinde Fedai Cihan eden bütün şehitlerimizin manevi ruhları 

üzerinde saygıyla eğiliyoruz. Hepsine Allah rahmet eylesin diyorum. Gemlik’imizin daha iyi 

günler, daha güzel günler yaşamasını temenni ediyoruz.  

Bu arada milletimizin özlem duyduğu, ihtiyaç duyduğu Türk Kadın Milli Voleybol 

takımımızın Avrupa Birliği, Avrupa şampiyonu olmuş olmasını kutluyoruz. Tebrik ediyoruz. 

Milletimize bu heyecanı yaşattılar. İnşallah daha yüksek başarılar diliyoruz.  

Başkanım, Gemlik'te bunun önergesini de vermiştik. Yani mobil Fen İşleri hizmet ekibi 

diye. Üzülerek görmekteyiz ki Gemlik’in muhtelif sokaklarında, kaldırımlarında aylardır ve hatta 

yıllardır ufak dokunuşlarla hallolacak olan bir takım çalışmaların, düzenlemelerin yapılmadığını 

görüyoruz. Bu hem belediyemiz adına, hem Gemlik adına hoş bir durum değil.  En yakın hemen 

şu arka sokağımızda, ben çok lütfen rica ediyorum. Şu sosyal yaşam alanı, Sosyal Yaşam 

Merkezine çıkın bir gezin arkadaşlar ya. Yani Fındıcak’tan bahsetmiyorum. Şahinyurdun’dan 

bahsetmiyoruz. Gözümüzün önü. Çıkın şu sosyal yaşam alanında bir gezin lütfen, Fen İşleri 

Müdürümüz bir gitsin gezsin yani. Yoldan geçilmiyor. Gölet olmuş yollar. Bu anlamda daha 

hassasiyet bekliyoruz. Teşekkür ederim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Biz teşekkür ederiz Sevgili DURDU 

 --Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Sevgili Başkan, Kıymetli Meclis Üyeleri, değerli 

katılımcılar. Ben de İYİ Parti grubu ve şahsım adına hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 

Gemlik Belediye Meclisimiz bir aydır tatildeydi. Yaklaşık 50 gündür bir arada olamadık.  

30 Ağustos Zafer Bayramı başta olmak üzere bir arada olamadığımız zaman zarfında 

geçirdiğimiz tüm özel günleri hem sizlerin, hem Gemlik halkınınkini en içten ve en samimi 

dileklerimizle kutlarım. 

A Milli Voleybol takımımıza ayrı bir parantez açmak isterim. Tomris Hatundan dirilişin 

simgesi Nene Hatun'a kadar Türk kadını nesillerdir her zaman bizi gururlandırdığı gibi, geçtiğimiz 

hafta sonu da Sırp Milli takımını yenerek Avrupa şampiyonu olan A Milli Bayan Voleybol 

takımımız hepimizi gururlandırdı. Tekraren kendilerini tebrik etmek isterim. 

 Birkaç tane de Gemlik’le ilgili hatırlatmalarımız olacak. Sahil düzenlemesi esnasında 

orada bulunan bir “I LOVE YOU GEMLİK” yazısı vardı. Herkesin severek fotoğraf çektirdiği. 

Gemlik için artık simge gibi olmuştu. Onu bir süredir yerinde göremiyoruz. Nedendir acaba? 

Konmasını talep ederiz.  

Hepinizin malumu Askerlik Şubesi ile dereboyu ışıkları arasında bir asfalt yenilenmesi 

yapıldı. Ama kimse neden yapıldığına bir akıl sır erdiremedi yani. O bölgede en ufak bir çukur, bir 

yama benim kullandığım yol. Ben görmedim ama buna keza Karayolları ya da Büyükşehir 

nüktesinde birçok yol çukurlu ve yamalı. Şu an yapımı bekliyor. Örnek Umurbey yolu gibi. 

Buralar dururken neden burası yapıldı bu da aslında Gemlik kamuoyunca sıkça yer aldı ama bir 

cevap göremedik. Buna da bir Ak Parti grubundan cevap alabilirsek iyi olabilir.  

Yine MAGDER’i geçen Mudanya'daki yangında ben bir fotoğraflarını gördüm. Mahallle 

Afet Gönülleri bir arabanın kasasında o yangına gidiyorlardı. Tabii daha önce bunu konuştuk. Bir 

araç tahsisi ile ilgili belli bir talepleri vardı. Taleplerinin büyük çoğunluğu karşılandı ama araç 

tahsisi o gün eksik kalmıştı. Bunu bir an önce tamamlamamız gerektiği kanaatindeyim Başkanım. 
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Bununla ilgili artık kiralama olur, satın alma olur. Bence ikisi de makul bir yöntem. Bunu tekrar 

gündeme getirmek istedim.  

2023-2024 Eğitim ve Öğretim Yılı önümüzdeki hafta açılacak Allah'ın izniyle. Rabbim 

tüm evlatlarımıza zihin açıklığı versin ama tabii Cumhuriyetin en büyük kazanımlarından biri olan 

eğitimde fırsat eşitliğini de versin aynı zamanda.  Biliyorsunuz Gemlik’in doğu bölgesi son 10 

yılda çok hızlı bir büyüme evresine girdi. Çevre yolundan ötesi Gemlik’in neredeyse üçte birini 

oluşturur duruma geldi ama maalesef yapılaşmadaki hızı eğitim alanında, okul yapımında bu 

bölgede gösteremedik.  İlçemizin doğu bölgesine yani Bölge Parkından yeni hastane altına, 

itfaiyeden yeni mezarlığa kadar olan bölümde sadece bir adet ilk ve ortaokul var. O da Çınar 

İlkokulu. Bu okulun kapasitesi de belli. Şu an yaklaşık 1.500 öğrenciyle 2023 öğretim ve eğitim 

yılına hizmet vermeye hazırlanıyor. Sınıflar 35-40 kişilik olacak gibi duruyor. Hatta ne kadar 

yoğun olduğunu şöyle bir örnekle anlatabilirim. Okulun kütüphanesini sınıfa çevirmişler.  Okulun 

bir Kütüphanesi varmış onu da sınıf yapmak zorunda kalmışlar. Zaten spor salonu ile ilgili çok 

defa ben kendim konuştum. En son Belediye biz spor salonları çok ufak, yanlarındaki mahalleye 

yapılan halı sahayı kullanıyorlar. Buraya bakacaklardı ama maalesef bakıldığını da sanmıyorum. 

Bir Sonuçta elde edilmemiş.  Tabii bu aynı zamanda şuna, eğitimde fırsat eşitsizliğine yol açıyor. 

Şimdi ilçenin üçte biri olan doğu bölgesinde bir ilkokul var ama batı bölgesinde 10 ilkokul var. 

İlçenin doğu bölgesi Bangladeş, batı bölgesi Belçika standartlarında eğitim görüyor gibi oluyor. 

İster istemez de işte manastırda okuyan Doktor Metin'in çocuğu doktor, odun depolarında oturan 

sıvacı Hamza'nın çocuğu 35-40 kişilik sınıflarda eğitim aldığı için sıvacı oluyor. Bu konuyla ilgili 

tabii bu bir durum tespiti ama bundan sonrası daha vahim. Bu konuyla ilgili birçok kurum, 

kuruluş, siyasetçi konuştu. Hatta en son AK Parti grubu Gemlik’te eğitim yatırımları diye birçok 

yatırımın geleceğinden söz etti ama buraya bir çözüm olmadı. Siz yine Bölge Parkı'nın yanındaki 

8.000 metrekarelik okul alanı için, tahsis edilmiş alan için şu sözü söylemiştiniz. Çok da 

beğenmiştim unutmam. “Ben burada bu okulu yapmadan Gemlik'te hiçbir iş yapmam” demiştiniz.  

Bu sözünüzün arkasında durmanızı talep ediyorum. Siyasiler yetmedi buna Ticaret Odası 

seçimlerinde oda başkanı olmaya aday ve şu anki Oda Başkanı Hasan HAMALOĞLU. O bile 

Gemlik’e bir okul yaptırma sözü, işte TOGG’UN verdiği sözün üstünden bununla ilgili bir şey 

söylemişti. Yani arazi burada, alan burada. İhtiyaç da hasıl. Herkesin gözünün önünde duruyor. 

Çok uzak bir şey değil ama atılmış bir adım yok. Gemlik'te övünüyoruz işte 130 fabrikamız var. 4 

tane limanımız var ama maalesef bu övündüğümüz fabrikalar Gemlik nüfusunu arttırarak böyle bir 

okul ihtiyacına, oluşmasına sebep oluyorlar.  Ama bu okul ihtiyacını bir türlü nedense 

çözemiyorlar. Yine bir baraj, Büyük Kumla Barajı yapımındaki bir müteahhit de yanılmıyorsam 

bununla ilgili, bir okul yapımıyla ilgili Gemlik’e bir söz vermişti. O da yok. Biz bu okul yapımını 

gündemimizde tutmadığımız sürece bununla ilgili verilen vaatlerde sürekli perde arkasında 

kalıyor. İşte hastane altından çocuklar çok tehlikeli 2 tane yolu geçerek, gerçekten çok tehlikeli. 

Belki de Gemlik'te en çok kaza olan yol, hastane yolu. Geçerek Çınar İlkokulu'na ya da çevre 

yolunu geçerek daha kötü Lale Kemal'e, 11 Eylül'e gitmeye çalışıyorlar. Başkanım yani 

dönemimiz bitmeden de böyle bir hizmete imza atarsak yani daha önce TOKİ'de İller Bankası 

aracılığıyla bir kredi ile TOKİ'nin işlerinin, TOKİ'nin diyorum. Sosyal konutların tamamlanmasını 

sağlamıştık. Aynı şekilde burayı da İller Bankası aracılığıyla yani kimse yapmıyorsa bu kadar söz 

verenden sonra kimse yapmıyorsa, ben belediyemizin yapmasını talep etmek durumundayım. 

 Yine dün ilçe stadyumunun çimden, suni çime geçeceğini haber olarak gördük. Tabii 

orayla ilgili de birçok defa söz almıştık. Buranın eksikliğini gündeme getirmiştik. Arkasından o 

dönemin milletvekili, bu döneminde sanki belediye başkan adayıymış gibi hazırlanan Zafer IŞIK 

şey demişti “buranın ödeneği çıktı. Tüm eksikleri giderilecek” ama yine başa döndük sanırım. İşte 

suni çime döndü. Suni çim olması kaliteli yapıldığı müddetçe çok kötü değil. Aslında daha 

rantabl, daha uzun kullanılabiliyor, uzun ömürlü, bakımı daha basit ama kaliteli yapıldığı sürece. 

Yoksa daha kötü sonuçlar verebilir. Bu suni çimle beraber de tabii burada bir takım eksiklikler 

var. Çevre düzenlemesi yok. Seyirci yerleri yeterli değil. Bir tarafta tribün var. Karşı tarafta çok 
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uzun süredir yapılacağı söylenen bir tribün yapılmıyor. Aydınlatma aynı şekilde, Skorboardlar 

aynı şekilde. Yani önce bir tartar pisti ihale ettik, yaptık. Şimdi suni çimi yaparken acaba tartar 

piste zarar mı vereceğiz? Onun üstünde muhakkak ki kamyon, iş makinesi bir şeyler gezecek. 

Sonra suni çimi yaptık diyelim sonra bir başka bir şey yaparken de ona mı zarar verecek? Bu işleri 

planlı yapmak lazım. Bir kere de yapmak lazım. Tertemiz yapmak lazım. Bunu da hatırlatmış 

olayım. Toplantımızda alacağımız kararlar Gemlik’imize hayırlı uğurlu olsun. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili AKKUŞ. 

Buyurun Sevgili BİRGÜN 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi: Değerli Gemlikliler, belediyemizin değerli çalışanları, 

basınımızın değerli temsilcileri, değerli Meclis Üyesi arkadaşlarım, Sayın Başkan. Ben de sizleri 

kendim ve Cumhuriyet Halk Partisi Gemlik meclis grubu adına sevgiyle, saygıyla selamlıyorum. 

 2 aylık bir sürenin sonunda tekrar birlikte olduk. Herkesi sağlıklı görmüş olmak bizi 

sevindirdi. Bu 2 aylık süre içerisinde birçok önemli günleri yaşadık, kutladık, mesajlaştık. Ama 

bunların içerisinde bir tanesi var ki 30 Ağustos Zafer Bayramının 101. yılını kutladık. Özellikle 

size Başkanım ve belediyemiz çalışanlarına bu milli bayramımızı görkemli bir şekilde kutlamaya 

imkân sağladığınız için, yarattığınız için çok teşekkür ediyoruz. Daha nicelerini yaşayalım. Bir 

daha böylesi kötü günleri de yaşamayalım diyorum. Ne bizler, ne çocuklarımız, ne geleceğimiz.   

1 Eylül Dünya Barış Günüydü. 4 gün önce. Tabii gene Ulu Önderimizin söylediği sözle o 

günü de bir kez daha anımsatmak istiyorum. “Yurtta Sulh, Cihanda Sulh”. Gerçekten çok önemli. 

Çok büyük sözleri var önderimizin, Atatürk'ümüzün. Ama bu sözü de bütün dünya literatüründe 

yer almış bir sözüdür. Dilerim gerçekten barış içerisinde bir dünyayı yaşarız. 

 Arkadaşlarımızda söyledi eğitim öğretim yılımız başlıyor. Ama pazartesi günü eğitim 

öğretimine ilk defa başlayacak olan çocuklarımız da bu konuda bir start verdiler. Onların da 

yaşamları boyunca eğitimlerinde başarılı olmalarını diliyoruz. Bu zor ekonomik koşullarda da 

ailelerine gayret diliyorum. Gerçekten zor. 

 Cumhuriyet Halk Partisi Gemlik İlçe Örgütü genel kurulunu yaptı. Şükrü AKSU 

Başkanlığında yönetim kurulumuza başarılar diliyorum.  

Milliyetçi Hareket Partisi de genel kurulunu gerçekleştirdi. İçimizden bir arkadaşımız, 

Meclis Üyemiz Emrah KESKİNDEN arkadaşımız ilçe başkanı oldu. Onlara da başarılar 

diliyorum. Emrah arkadaşımıza buradaki mecliste verdiği özverili çalışmalardan, katkılardan 

dolayı da teşekkür etmek istiyoruz.  Emrah arkadaşımızın yerine meclisimize bugün katılan Telat 

TEPE arkadaşımıza da faydalı çalışmalar yapmasını diliyorum. 

 11 Eylül Gemlik’imizin kurtuluşu. Bugün 4 parti grup sözcüleri olarak bir önerge verdik. 

Sembol isimlerimiz, rahmetle anıyoruz hepsini. Gemlik cadde ve sokaklarında isimlerinin 

olmadığını, Gemlikliler tarafından bizlere iletildi. Bir önerge verdik. Bu önergemizde 

Gemlik’imizin cadde ve sokaklarından uygun görülenleri ama bu bizim için önemli olan, bu 

değerlerin adlarına yakışır yerlerde de isimlendirilmesini istiyoruz Gemlikliler olarak Başkanım. 

Komisyonumuzdan diliyoruz tabii ki öncelikle. Uygun bir sokak, cadde veya park ismi 

bulabilirler.  

Zeytin Festivalimizi gerçekleştireceğiz. Yarın başlıyor. Yine yabancı konuklarımız var. 

Coşkulu olmasını diliyorum. Faydalı olmasını Gemlik’imize. Bütün arkadaşlarımızın da orada 

olmasını görmek ve tanıtımda özel bir seferberlik yapabilirsek Gemlik zeytini hakkında, onun 

faydasının daha fazla olacağını da düşünüyoruz. 

 Tabii ki kadın voleybol takımımızı kutlamamak, hepimizi gururlandıran, birçoğumuzu 

ağlatan kadınlarımızın başarısını burada bir kez daha dile getirmek istiyoruz. Anmak istiyoruz. 

Onlar çok büyük şey başardılar ve bizleri gerçekten gururlandırdılar. Gençlerimizin spora olan 

ilgisini artırdılar. Örnek olacaklardır. Çok faydalı olmuştur bu başarılı sonuçları sporumuz adına.  

Sayın Başkanım, bunu bir iki meclis öncesinde bir kez daha dile getirmiştik. Son bir hafta 

içerisinde ülkemizde yaşanan sel felaketlerini hep beraber yaşıyoruz. Gemlik’imizle ilgili 

önlemlerin alınması yönünde Devlet Su işleri ile Büyükşehir Belediyesi ile çalışmaların 
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yapıldığını, yapılmış olmasını istiyoruz. Böyle bir şey yaşanmasın. Çünkü hiç umulmadık birçok 

şehrimizde bunu yaşıyoruz ve sonuçları hem can, hem mal olarak çok ciddi zararlar oluyor. Bu 

konuda bir kez daha sizden temaslarınızı artırmanızı, önlemler konusunda çalışma yapmanızı 

istiyoruz. 

 Bugün alacağımız kararların Gemlik’imize, ülkemize hayırlar olmasın diliyorum. 

Teşekkür ederim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili 

BİRGÜN.  Buyurun Sayın BARUTÇUOĞLU  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, şimdi sondan başlayarak bilgi 

sunuyorum Meclisimize ve halkımıza. Şimdi dere temizliği konusu, tabii Devlet Su İşleri ve 

Büyükşehir tarafından Karsak Deresinde dere yatağı ıslahı ve teressübatın giderilmesi çalışması 

yapıldı. Gerek deniz bölümünde. Yani oradaki akışın denize kavuştuğu yerdeki rüsubat oradan 

kaldırıldı ve rahat bir akışın sağlanması için, gerekse Çağlayan mevkiinde yani Yeni Mezarlığın 

hemen karşısında, orada bir çökertme alanı vardır. Yani bir set vardır orada. Sanat yapısı olarak 

yapılmış zamanında. O setin gerisinde kalan teressübat yani birikim, yılların biriktirdiği şey 

temizlendi. Orası derinleştirildi. Dolayısıyla gelen rüsubatı dere yatağına vermeyip orada tutması 

da sağlanacak. Yani bu konuda çalışmalar yapıldı. Tabii Buski zaten gerek yağmur suyu 

kanallarındaki temizliği, gerekse bunların mazgallarındaki yani çökertme logarlarındaki yapmış 

olduğu şeyleri sürdürüyor. Bir yandan da yağmur suyu çalışmalarını devam ediyor. O zaten o 

yapılacak rutin projeler dâhilinde. Bunu öncelikle arz ediyorum.  

İkinci olarak gündeme getirildi. Şimdi Çınar İlköğretim Okulu İl Özel İdaresi tarafından 

yaptırılmıştır. Genel meclis üyeliğimiz döneminde. 40 dersliklidir. Tabii o yapıldığı zaman o 

bölgenin nüfusu ile şimdiki nüfusu bir değil. Artı bir de şeydeki Cihatlı'daki artan nüfusun taşımalı 

sistem ile o okula geldiğini biliyorsunuz. Şimdi Cihatlı'daki okulun bitirilmesi sonucunda oraya 

gelen öğrenci sayısı azalacak. Bu bir. Yani bu bir rahatlık sağlayacak Ama tabii bu yeterli değil. 

 İkinci olarak da Milli Eğitim Müdürümüzü aradım. Çünkü öyle bir çalışma olduğunu 

biliyordum. Yani kendisinden teyiden aradım biraz evvel. Arkadaşımız konuşurken aradım.  Milli 

Eğitim Bakanlığımız tarafından bütçelendirilip, programa alınan hemen çevre yolunun altında yani 

ne tarafta bu sanat okuluna doğru, o üst geçide doğru. Oradaki alana 10.000 m² bir alan. Oraya 

projelendirilmiş, kararı alınmış, programa alınmış ihale aşılmasında. Şu anda ihalesi yapılacak ve 

yapımına başlanacak. Dolayısıyla bu okul yapıldığı zaman bizim bu bölgenin okul, sınıf ve derslik 

ihtiyacı karşılanmış olacak tamamen. Yine o bölgede daha evvelden Endüstri Meslek olarak 

yapılan okulumuzun da ileriki dönemde Fen Lisesi ile değiştirileceği, o bölgede okullaşmanın da 

artırılacağı verdiği bilgiler arasında.  Bunu ifade etmiş olayım. Yani orada herhangi bir ihmal söz 

konusu değil ama tabii ki şu anda sınıflarda bir nispi kalabalıklaşma var. Ama bu geçici bir süre 

için yeniden eski haline gelecek. Roda İmam Hatip Okulu ayrıca orada yapıldı. O da eğitimin bir 

kısmını yani öğrencilerin bir kısmını da orası almakta. Dolayısıyla bir nispi bir rahatlama 

getirmekte ama tabii bu esas yapılacak olan okuldan sonra orada eğitim açısından, ilköğretim 

açısından, ilkokulda yani ortaokul kısmı olarak bir rahatlama sağlayacaktır.  

Ayrıca söylemeyi unuttum. Filenin sultanlarını biz de candan tebrik ediyoruz. Milli bir 

gurur yaşattılar hepimize. Bayrağımızı dalgalandırdılar. İstiklal Marşı'mızı okuttular ve dilerim 

olimpiyat şampiyonluğu ile de bunu taçlandırırlar. Kendilerine başarılar diliyoruz. Saygılar 

sunuyorum. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Çevre yolu asfaltıyla ilgili var mı bir şey? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Çevre yolu asfaltıyla ilgilide şöyle bir bilgi arz 

edeyim. Bu sorular bize de geldi. “Neden bu üzerinden frezelendi ve yeniden bir katman atıldı?” 

Şimdi arkadaşlar oradan kaldırılan kısım asfaltın son kat zırh dedikleri bir bölümü. Bunu niçin 

kaldırmışlar? Numune almışlar kendileri muhtelif yerlerden. Numune sonucunda bakmışlar ki 

asfaltın dayanımı artık minimum seviyeye düşmüş. Yakın zamanda orada çatlaklar ve kırılmalar 

dolayısıyla bu sefer alttaki kalın asfalta zarar vermeye ve alttaki 10 santimlik geniş tabakaya zarar 
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vermesini önlemek için, üzerindeki o 5 santimlik zırh dediğimiz o şeyi yenilemeye karar 

vermişler. Bunu da şöyle yapıyorlar. Alttaki şeyden de numune almışlar. Alttaki tabakanın 

muhafaza ettiğini, kendi sağlamlığının muhafaza ettiğini ama üstteki son kat asfaltın deforme 

olmaya başladığını yani niteliğini kaybettiğini tespit edince sadece o bölümü frezelenmişler ve 

üzerine yenisini atmışlar. Dolayısıyla asfaltın daha fazla uzun ömürlü olması ve daha konforlu bir 

yolculuk için bunu yapmışlar. Ayrıca freze malzeme de malumunuz başka amaçlarla ve geri 

dönüşümü olarak da kullanılabiliyor. Onu da arz etmiş olayım.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili 

BARUTÇUOĞLU. Başka söz almak isteyen var mı arkadaşlar? Buyurun Sevgili Çakmak 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  Sayın Başkan, Kıymetli Meclis Üyeleri, en kıymetli 

Gemlik halkı hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum.  

Öncelikle Sedat kardeşime bu okul hususundaki konuyu gündeme getirdiği için teşekkür 

ediyorum. Bir konuyu çözmenin birinci derecede gerekliliği, o konuyu her zaman gündemde 

tutmaktır. Bu aynı ifadeyi deprem hususunda da konuşmuştum. Ama herhalde yine 5 aydır burada 

deprem ifadesi geçmedi ve konuyu da diri tutarak o konunun üstüne gitmek birinci derecede 

Başkan Beyin ve Başkanlığın görevidir. Mesela Sedat kardeşim bu okul ifadesi, sorununu 

anlattığında aklıma oturduğum yerde şöyle bir manzara geldi. Sayın Başkan hatırlıyorsanız 

Gemlik’imizin zeytinlerini Ankara'ya giderek, ittifak ortağınız İYİ Partisi Genel Başkanına ve 

kendi partiniz Genel Başkanına takdim etmiştiniz. Hoş bir hareketti yani buna herhangi bir şey 

söylenemez. Ama işte Sedat kardeşim dönüş de orada Başkan, şoför ne diyecek ki “kır 

direksiyonu Milli Eğitim Bakanlığına” girecek oraya. “Bu hepimizin Bakanlığı” diyecek. Girecek 

oraya bu konuyu diri tutacak. Oradan da bir sosyal medya paylaşımı yapacak. O sosyal medya 

paylaşımını da burada Gemlik halkı “Ya başkan gitti, uğraştı ama Milli Eğitim Bakanlığı bu 

konuda yine ayak sürüyor” diye değerlendirecek. Konuyu gündemde tutmak bir numaralı 

Başkanlık makamının görevidir. Bu konuda böyle senin söylediğinden aklıma geldiği için bunları 

paylaşmak istedim ve bir de söylemin içerisinde Başkan Beyin söz verdiğini söylemiştin. Burada 

da şöyle bir yanılgı içerisindesin. Farkındaysan, unutmuş olabilirsin ama Başkan Bey göreve 

geldiğinden sonra vermiş olduğu bütün sözleri daha sonra temenni ifadesi ile yer değiştirmiştir. 

Hepsi temenniden ibaretti demişti. Ve Osman abiciğim sen de haklı olarak vatandaşın adına 

etraftaki ufak eksikliklerden bahsettin ama sen de hak verirsin ki en ufak tespitleri burada 

evvelinde 54 maddelik bir madde halinde Serhat Başkan istifa etmeden önce kendilerine 

sunmuştu. Yani ilgili makamında ufak şeylere karşı bir hassasiyet noksanlığı var. Kendileri daha 

ultra projeler peşindeler galiba. Şimdi Başkanlık ifadesi açılmışken arkadaşlar, o nezih tavrıyla 

beraber Ercan abim konuya dokundu. Ama öncelikle şunu sormak istiyorum Başkan Bey 

müsaadelerinizle. Mert Bey istifa etti mi Meclis Üyeliğinden? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Belediye Başkan Yardımcılığından 

istifa etti. Meclis üyeliğinden etmedi henüz.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Etmedi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: O sanki dikkat ettim ki şeyde mazeretlilerde de ismini 

saymadınız.  Saymadığınız gibi hatırlıyorum da o yüzden. Oraya dikkat etmiştim yani.  Kendisi şu 

an meclis üyesi. Şimdi Serhat Bey Başkan Yardımcınızdı ve Serhat Beyin istifasında o 54 madde 

olması lazım.  O ufak  dokunuşlarla halledilebilecek maddeleri sizlerden bize de iletmenizi rica 

etmiştik ama bir CIA belgesiymiş gibi bu eksiklikler ortaya çıkmadı. Belki de iki yıl önce ortaya 

çıkarmış olsaydınız, o 54 taneden Ak Parti olarak bizlerde elin altına taşımızı koyacaktık ve 10-15 

tanesi giderilmiş olacaktı.  Hatta bunu Serhat Bey'den de istemiştim. Kendisi de tarafımıza 

iletmemişti ama gelinen noktada zaten Gemlik öyle bir hal aldı ki sansasyonel bir ay yaşadığımız 

yok. Her ay bir sansasyonel gündem var ve bu sansasyonel tufanında bir sansasyonel projemiz 

olmadı. Şimdi 2 aylık süreç içerisinde Mert Beyin yapmış olduğu bir açıklama var. Bu Bursa 

basınına da düştü ve Bursa'da şu an Gemlik Belediyesi bir töhmet altında ve Mert Beyi hepimiz 
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tanıyoruz.  Kendisiyle ben burada 5 kere sohbet ettiysem, dördünde tartışma halinde geçmiştir 

arkadaşlar ve “Yiğidi öldür hakkını ver” Mertliğine zeval getirecek tek bir ifadesine, tek bir 

duruşuna rastlamadım. Mesleğinde de kendini ispat etmiş Gemlik’imizin çocuğu bir abimizdi. 

Böyle siyaset bilen, duruş bilen, böyle donanıma sahip bir kişinin sosyal medyada ki bunlar 

delildir bilirsiniz yani sosyal medyayı. Böyle bir beyanat verme ihtiyacına, bu duruma tabiri caizse 

sinir sistemini infilak ettirecek boyuta getiren şeyler neydi? 

 Sayın Başkan bunları cevapsız bırakamazsınız. Çünkü bunlar şahsınızla alakalı değil.  

Başında bulunduğunuz kurumla alakalıdır. Orhangazi ifadesi geçiyor. Orhangazi de kurulmuş 

olan;  

1-Bu şirket hangi şirkettir?  

2-Bu şirketin Mert Beyin yazısında iddia ettiği gibi Gemlik Belediyesinde yapmış olduğu 

işler hangileridir?  

3- Bu şirket sahibinin Belediye çalışanlarınızdan veya siyasi cenahınızdan, herhangi biriyle 

bir iltisakı var mıdır?  

 Lütfen sizden bu üç tane soruya adrese teslim cevap istiyorum ama lütfen rica ediyorum. 

Çünkü sizin tarzınızdır yani ben bugüne kadar size sorduğum hiçbir sorun cevabında sorunun 

cevabını göremedim. Şimdi siz muhtemelen yine ortaya bir karışık yapacaksınız, içinde cevaplar 

olmayacak.  

1-Şirket kimdir? 

2-Hangi işleri yapmıştır?  

3-İktisatlı olduğu biri var mıdır?  

Daha ağır bir ifade var Arkadaşlar. Bu savaşta söylenmez ama Mert gibi bir abimizin bu 

raddeye getirmek için arkasında çok şeylerin cereyan etmiş olması lazım. Adamın mesajındaki 

ağır cümleye bakar mısınız? “Bildiklerimi anlatsam” diyor “piyasaya, sokağa çıkacak yüzünüz 

olmaz.”  Başkan Bey bu nasıl bir ifadedir. Bu meclisin bir üyesi olarak ben bu lafı kendime 

yakıştıramıyorum.  Siz bu kurumun başındasınız. Bu şaibeli durumu, töhmet durumunu lütfen bu 

belediyeyi kurtarınız. Bu birinci derecede sizin görevinizdir ve saat 12 sularında bu konuyla 

alakalı bir telefon görüşmesi yaptım. Mert Beyin iddialarını size sormamı, Gemlik 

vatandaşlarından biri rica etti. O rica benim boynuma borçtur dedim ve geldim bugün 

huzurlarınızda size soruyorum. Lütfen Mert Beyin yapmış olduğu bu açıklamalara, Ercan Abimin 

de söylediği gibi “Gemlik Kamuoyunu rahatsız ediyor.” Gemlik kamuoyuna lütfen bu 

açıklamaları hak ettiği şekilde cevaplandırınız. Verebileceğiniz cevapları düşünüyorum. 

 1-“Mert Bey'in söyledikleri doğru değildir” diyebilirsiniz. Bunda da ben de size 

söylüyorum diyorum ki “Mert Bey gibi donamında bir kişinin sosyal medyada yüzlere, binlere 

ulaşan bir mesajı yazarken muhakkak ki bildikleri ve bu durumun nereye geleceğini hesaba 

katmıştır.”  

 O zaman buyurun “yazılanlar doğru değildir. Mert Bey Yalan ifade de bulunmuştur”  

deyin. Hodri meydan diyorum size.  

2- Yazılanlara bir saniye alırsınız cevabı. Yazılanlara sessiz kalabilirsiniz ve bütün herkes 

bilir ki sessiz kalmak ikrardan, onaydandır. Söylenecek bir lafınız,  sözünüz yoktur. Lütfen sizden 

rica ediyorum bunları bugün burada, ben indikten sonra cevaplayınız ve bu belediyenin içinde 

bulunmuş olduğu, Bursa'ya da lanse edilmiş, haber olmuş bu töhmet durumunu ortadan, şaibeyi 

ortadan kaldırınız. Çıkıp diyebilirsiniz ki “benden, şu gibi olaylar gerçekleşmiştir.” Bir ölüme çare 

yok.  Olabilir yani insanlık halidir. Bir yanlış olmuş olabilir. Bir durum olmuş olabilir.  O zaman 

“kangren olan sağ kolumda” deyip keser atarsınız. Eğer gereğini yapamıyorsanız da o zaman 

üzgünüm, acı olacak. O zaman “siz Başkansınız ama muktedir değilsiniz” derim size.  Lütfen 

sizden rica ediyorum. Bu şaibeli, töhmet durumunu ortadan kaldırınız.   Hepinizi saygı ve sevgi ve 

selamlıyorum. Sağ olun.    

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Çok teşekkür ederiz Sevgili 

ÇAKMAK. Başka söz almak isteyen arkadaşlar? Yok.  
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Peki, öncelikle ben de elbette, büyük gururla izledik İskele meydanında kurduğumuz 

sahneden. Yurttaşlarımızla beraber, Filenin Sultanlarının müsabakasını. Büyük gurur duyduk. 

Wargas hava yollarını seyretmekten. 41 sayı attı galiba. 41 kere maşallah hepsine. İnanılmaz bir 

keyif yaşattılar bize. İçinde bulunduğumuz bu kadar sıkıntılı bir süreçte özellikle.  

Elbette 30 Ağustos geçti. Aradan geçen bu sürede. Göreve geldiğim gün de söyledim, 

ondan önce de söylüyordum, bundan sonra da söylemeye devam edeceğim. Bizim Milli 

bayramlarımızı da,  dini bayramlarımızı da çocuklarımıza bir sene sonraki yıl ne zaman gelecek 

diye iple çektirmemiz lazım. Bunu sağlamak adına var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz.  

Sevgili Telat, hayırlı uğurlu olsun.  Emrah Başkan ile görüştük. Onu da tebrik ettik. Gurur 

duyduk kendisiyle. İçimizden bir arkadaşımızın bir siyasi partinin ilçe başkanı olmasından dolayı 

mutlu olduk. Onun bıraktığı yerden devam edeceksin hoş geldin aramıza demek istiyorum. 

Mert abi istifa etti Belediye Başkan Yardımcılığından. Gerekirse meclis üyeliğinden de 

istifa edeceğini söyledi ve herhalde bu ara istifa dilekçesini gönderir. Aramızda yaptığımız 

konuşmada meclis üyeliğinden istifasına ilişkin dilekçeyi de istedim.  Kamuoyunun gündeminde 

bunun bulunması, bunun konuşulması durumunun bir sebebi de İmar Müdürlüğü'nde ortaya çıkan 

istifa durumuydu. Ercan abi yani evet, istifa müessesesi tek taraflı çalışan bir müessese. Çok yakın 

zamanda ilçe başkanınızda istifa etti. Dolayısıyla bu istifaları dedikodu kaynağı yapmasını 

kamuoyunun anlayabiliyorum ama ya bunu böyle yolsuzlukla, bilmem ne ile benim olduğum 

yerde bir araya getirme gayretini de kasıtlı buluyorum. Kasıtlı buluyorum.  Gemlik Belediyesi, 

göreve geldiğim 2019 yılının Mart ayında bir dilekçe yazdım.  “2014'ten beri hiç denetim 

yapmamışsınız ey Sayıştay. Ne olur gelin ve benden önceyi denetleyin. Ben arkama dönüp 

bakmayayım işime bakayım. Oraya siz bakın” dedim.   Dört ay sonra müfettiş geldi şaşırdım.   

“Allah,  Allah hiç ummuyordum” dedim ya. “ben çağrı yaptım diye geleceğinizi”. Müfettiş Bey 

dedi ki o dönem “yoo biz sizin dilekçenizden haberimiz yok. Biz sizi denetlemeye geldik.”  Büyük 

bir gururla söylüyorum. Bu konudaki katkınız çok önemli hem denetim komisyonunun, hem diğer 

komisyonlarımızın, hem meclis gurubumuzun. Her yıl denetleniyoruz biz.  Her yıl Sayıştay 

geliyor. Her şeyimize didik didik bakıyor gidiyor. Çok şükür yüzümüzü kızartacak bir durum hiç 

olmadı hiç. Bilaistisna 19-20-21-22-2023’deyiz yeni heyet belirlendi.  Haber verildi. BUSKİ’yi de 

denetleyecekmiş buraya gelecek arkadaşlar. “Programı halledip size de göndereceğiz. Hazır olun 

geliyoruz” dediler. Yine geliyorlar. Gelsinler çünkü küçükken hatayı görebilme şansını veriyorlar 

insana. Çok şükür o bile çıkmadı. Yol gösterici oldular.  Biz üstüne koya koya, toparlaya toparlaya 

devam ettik.   

Kahve değil burası Rıdvan ÇAKMAK. Kahvehanede yaparsın az önce yaptığın 

konuşmayı. Hayırdır.  Git kahvehanede, istediğin kahvehanede al arkadaşlarını yanına fitne yap, 

fesat koy, dedikodu yap olsun bitsin. Burası öyle bir yer değil.  

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sorularıma ne zaman cevap vereceksiniz?  

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Vereceğim, vereceğim  

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Mert Beye söyleyin onu 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Vereceğim, vereceğim 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Mert Beye söyleyin 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Mert Bey'e sor sorunu  

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Başkan yardımcınız 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Savcılık var memlekette. Adliye var. 

 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Başkan yardımcınızdı. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Yahu Mert Bey'e ben sormam 

gerekeni sordum. İşitmem gereken işittim. Yolsuzluğa ilişkin bir şüpheye düştüysen Mert Beye 

sor. Savcılık sorsun. Emrinizde değil mi Adalet Bakanlığı? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Konuştuklarınızı söyleyin kamuoyuna 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Şimdi. Niye ne münasebetle 

konuştuğumu söyleyeyim ben Mert Başkanla? Ne yaşadığını biliyor musun adamın? Burada aldın 
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konu ettin. Birde gaz verdin arada.  Ne yaşadığını biliyor musun adamın? Arayıp o övgüyle az 

önce bahsettiğin Mert Beyin ne yaşadığını şu an biliyor musun? 
 --Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kendisine lafım yok ki…… 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: “Ne konuştunuz aranızda?” Cevabını 

vereceğim  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Cevabını vereceğim 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır demagoji yapıyorsunuz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Cevabını veriyorum. Bak 

“Orhangazi'de bir firmaya belediyenizin herhangi bir çalışanı ya da amiri, memuru bir firmayla 

ilişkili ihtisaplı mıdır? Ne iş yapmıştır” gibi bir soru sordun değil mi? Doğru anlamışım. 
--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben sormadım. Mert Bey sormuş. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sen sordun ya  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır, mesajını okudum size. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Yav, sen az önce sordun. “Mert Bey 

yazmış. Bir arkadaşım “bunu git konuş” dedi. Ben de geldim.  Soruyorum” dedin. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sen sordun  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Evet 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:   Cevap veriyorum. Baktım Mert Bey 

öyle bir şey yazınca “nedir bu Orhangazi işi” deyip indim aşağı.  Orhangazi, Gemlik'te ben göreve 

geldiğim günden bu yana yapılan bütün zemin etüt çalışmalarının sayısını çıkarttırdım.  620. 620 

tane zemin etüdü yapılmış bu memlekette.   

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:   Öyle bir şey yazılı ya orada. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yazmıyor. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ne yazıyor? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ne yazıyor? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Hayır bilmiyorum. Söyle, oku  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: “Orhangazi den bir şirket ne kadar iş yapmış 

Gemlik’te belediyede bakar Devlet en sonunda. Kimin şirketi ona da bakar.” Şimdi bu ifadeden 

benim sormuş olduğum sorularda abeslik ne?   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  İsmail burada mı? İsmail müdür? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Siz konuştunuz Mert Bey ile cevaplar sizde 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Orhangazi'den bir şirket bize iş mi 

yapıyor? Öyle bir firmamı var? Ona bir bak hemen hızlıca meclis bitmeden  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Siz konuşmadınız mı Sayın Başkan?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:   Bana zemin etüdü üzerinden bir şey 

yok  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yok, öyle bir ifade yok.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Neyse, ben ona baktırdım.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama bak, ben bunu sormamış olsaydım zemin etüdü 

çıkmayacaktı ortaya. Benim haberim yoktu ki. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: O zaman cevap vermeyi bırakıyorum 

yani zemin etüdü ile ilgili durumu anlatmaya çalışıyorum.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama hayır beni  kahvehanede konuşan……  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Hayır kahvehanede konuşur gibi 

konuşuyorsun 



 

Sayfa 11 / 24 
 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ne güzel işte ya rahat olmak lazım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kahvehanede konuşur gibi. Dedikodu 

üzerinden 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Dedikodu değil belge var burada  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Getir bana.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Belge var işte. Mesaj var. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Savcılığa götür. Niye götürmüyorsun? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben size 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Savcılığa niye götürmüyorsun? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Savcılarda muhakkak ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çıkıyorsun şov yapıyorsun burada 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Neyin şovu?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Mert Başkana gaz veriyorsun 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sayın başkan verecek cevabınız yok sizin. Sizin 

verecek cevabınız yok. Şuanda ki tavrınızdan anladığım o 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Savcılığa götür 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben size çok net 3 tane soru sordum 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Savcılığa götür Rıdvan ÇAKMAK. 

Kesin sesi 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Kesin. Siz alışıksınız. Kesmeye alışıksınız. 

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bak, Adalet Bakanlığı bu hükümete 

bağlı değil mi?  Verin arkadaş, verin. Varsa bir şey Adalet mekanizması gereğini yapsın ama 

derdiniz o. Bir şey olmadığını biliyorsunuz. Bu konuşulsun. İnanan inansın, inanmayan beri gelsin 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir şey olmadığını anlatın o zaman 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Neyi anlatayım kardeşim? Ne var 

orada? Ya Allah aşkına doğru düzgün biri soru sorsun ya.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Mert Bey, Mert Bey eğer açık açık bir 

şey varsa zaten söyler. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ne demiş 

--Meclis Üyesi:  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: “Sokağa çıkacak yüzünüz olmaz” diyor 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Rıdvan Çakmak, bak buradan bütün 

kamuoyu önünde sana çağrı yapıyorum. Savcılığa git kardeşim. Mert Beyi de alsın savcılık sorsun 

“nedir bu?” desin. Yap bunu  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bu savcılığa ……. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yap bunu kardeşim. Yap bak 

--Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Arkadaş savcılığa ver. Ver bak sen 

ver, sen 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Sayın Başkanım, burada hali hazırda, hali hazırda  

Belediye meclis üyesi olan ve birkaç güne kadar da Belediye Başkan Yardımcısı olan yani idarede 

söz sahibi olan, sizin Belediye Başkan Yardımcısı olarak atamış olduğunuz bir şahsın 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Tamam 

-- Osman DURDU Meclis Üyesi: Bütün kamuoyuna bir muamma şeklinde bence de, 

doğruda olabilir, olmayabilir de ama somut bence de bir şey yok. Bir muamma bırakmıştır. Yani 

bu idarenin başında sizsiniz. Ya Rıdvan Bey 3 tane çok temel, basit soru sordu. Ya “böyle bir şey 
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yoktur” deyin, ya cevap vermeyin ya da “varsa gereğini yapın” dedi. Ya bu 3 soruya cevap 

vermek çok kolay olsa gerek ama bu kadar yani itham etmek 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok, yok Sevgili DURDU 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Burada kahve muhabbeti yaptın demek. Ajite etmek gibi 

geliyor sanki yani  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ama yok, yok. Bak “varsa bir şey 

söyleyin” diyorum. “Mert Beyi ara sor” diyorum 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ama sizde yok deyin 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok diyorum zaten. Onu söylüyorum  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yoksa …… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Onu da Mert Bey’e sor diyorum. 

Sevgili ÇAKMAK. Sen soramıyorsan savcılığa git. Savcı sorsun diyorum. Niye ben sorayım? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama sizin mührü emanet ettiğiniz … 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Şimdi Rıdvan Bey cevabı vermiş oluyor. Böyle bir şey 

yok dediyse konu bitmiştir yani soruyu soracaksan Mert’e sor yani doğru. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Tamam,  

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok 

--Meclis Üyesi:  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: O kadar 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: O kadar 

--Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Tabii o kadar 

--Meclis Üyesi: …. Yanlış ifadede ….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bir şey dedin sen bana. Var mı? Yok 

mu? Yok 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamam 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Tamam, Mert Bey dinliyordur …. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Elbette dinliyordur.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: O zaman size özür borçlu. Çok ağır bir itham. Halkın 

içine çıkacak …. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bak bir daha söylüyorum. Normal de, 

normal de şu sıralarda oturan insanların tamamı, adamın şu an ne yaşadığını biliyor. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Siz yaşattınız o zaman  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Rıdvan ÇAKMAK için dünyada 

siyasetten başka bir şey yok belli ki. Başka bir şeyden dolayı sıkıntısı olabileceğini aklına 

getiremiyor adamın.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sendende çıkartır. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: ……  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Ben de öyleyim. Onu söylemeye 

çalışıyorum. Benimki benim ifadem. Her sene Sayıştay denetiminden geçen bir adam olarak altı 

doldurulur. Senin temizliğinin altını neyle dolduracağız biz ya. Tertemiz adamım çok şükür.  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Buyurun araştırın ya  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Ya, ya. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Yine cevap vermediniz  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok dedim. Orhangazi'de herhangi bir 

firmaya Gemlik Belediyesi'nin parası peşkeş çekilmemiştir. Bu kadar. Yok, yok. Aksi bir şey 

varsa bildiğin lütfen bak git savcıya diyorum. Bu kadar netim yani.  
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: …….  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok, yok diyorum. Yok, da yetmiyor. 

Yok diyorum yani.  

Evet, Fevziye Köyü ile alakalı Ercan abi, bizzat senin de bulunduğun, Sevgili DURDU'nun 

da olduğu, Emir abinin, Arzu'nun da bulunduğu toplantıda Büyükşehir Belediye Başkanımızın 

kendine soracağım. Canlı yayında soracağım. Net olsun. Kapalı kapılar ardında değil, geçen ay ki 

toplantıya yani bizim karar aldığımız meclis toplantısının sonrasındaki toplantıya birincisine 

gidebildim biliyorsun. İkinciye gidemedik ama birincisinde de Başkan kendisi yoktu. Bu ay 

soracağım. Gereğinide yapacağız elbette olmazsa.  

Fen İşleri, Sevgili YUŞAN. Mikrofon verelim Fen İşleri Müdürümüze. Mikrofon ona 

gidene kadar da şunu söyleyeyim arkadaşlar 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, ben cevap gelip gelmediğini 

sordum yani 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yazmadım. Yüzüne sözlü. Herkesin 

huzurunda. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Tamam 

 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sevgili DURDU, 955 kilometre 

toplam sokaklarımızın uzunluğu. Ciddi yoruyor Fen İşlerini.  Söylediğiniz şeye de itibar etmedik 

sanmayın sakın. O iki tane elektrikli arabayı denetim aracı olarak aldık. Vatandaşın şikâyetinden 

önce kendimiz tespit edebilelim, kendi personelimiz üzerinden şikâyete konu olma ihtimali olan 

şeyi ve müdahale edelim şeklinde bir yaklaşımımız oldu.  Deniz de burada mı? Sürekli Deniz’in 

kontrolünde raporlanıyor. Kaç tanesi yapıldı, kaç tanesi eksik kaldı gibi bilgiler de var. Onları da 

paylaşalım sizinle o tarihten bu yana olanları. Ama Sevgili DURDU'nun özellikle kastı, dün 

akşam sosyal medyada şu arkamızda bizim tırları soktuğumuz yerde bir şey vardı. Bir sel 

görüntüsü, su baskını görüntüsü  

--Mustafa YUŞAN Fen İşleri Müdürü: Evet Başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet, ne zaman yapacaksınız onu? 

--Mustafa YUŞAN Fen İşleri Müdürü: Başkanım, orayı zaten bu parkla birlikte revize 

edeceğiz. Belediyenin çevresi ile birlikte. Zannediyorum bir-bir buçuk ay içerisinde anca başlarız. 

Program dâhilinde yapacağız orayı da. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Peki, bunlar kayda düşüyor. Takip 

edin lütfen. 

--Mustafa YUŞAN Fen İşleri Müdürü: Evet, tabi ki tabi ki 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kaymakam Beyin evinin üst tarafında 

ki bölgeyle ilgili ihaleni yaptın. Safir Park'tan Gemlik’e doğru olan bölgeye ilişkin de şimdi 

çalışıyorsun. 

--Mustafa YUŞAN Fen İşleri Müdürü: Evet çalışıyoruz Başkanım onunla ilgili de 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ama Sevgili BARUTÇUOĞLU o 20 

metrelik yol Büyükşehir’in işi. Onun devamı da var yani. O 20 metrelik yolu Gemlik Belediyesi 

yapısına çıkartmayalım bunun sonunda.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım, en azından şuanda oturanlar  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yapılıyor orası şimdi. Sorun yok.  

Onun devamı var hatırlatıyorum.  

Okulla alakalı Sevgili Sedat dün gibi hatırlıyorum. Hatta uykularım kaçıyor. Hala çok ciddi 

benim için mesele bu. Ya bir yok deseler başımın çaresine bakacağım. İşte bak doğru cevap verdi 

Ercan abi. O okulun ihale aşamasına geldi. Programa geçen sene de alınmıştı. Bursa'da Milli 

Eğitim Bakanlığı'nda, Milli Eğitim Müdürlüğü'nde bu yapım, ihale yapım işleriyle ilgili bölümde 

bir sorun oldu duymuşsunuzdur. O sorun sebebiyle bir yıl ertelendi o iş. Bu sene ihalesini 

yapacaklar diye biliyorum.  



 

Sayfa 14 / 24 
 

--Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bu sene, bu sene ihalesi 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım, bizim dediğimiz yeri demiyor o. 10 dönümlük 

başka yerden bahsediyor Ercan abi  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Aynı yer, aynı yer. Odun depoları 

mevkiinin oralarda, okul yeri bir tane var zaten. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Meslek Lisesinin o tarafı söyledi o  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Sen haklısın. 8 dönüm demekte. 

Ercan abi de haklı 10 dönüm demekle. Arazi 10 dönüm ama 2 dönümüne şey yapılıyor, okul 

öncesi eğitim kurumu. Öyle bir böldüydük onu  imar planı üzerinde, hatırlayacaksınız.  

Sevgili Deniz, “I Love Gemlik” yazımız, Deniz Müdür burada mı? Burada.  

--Bukle ERMAN Kültür İşleri Müdürü: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bukle sende mi? 

--Bukle ERMAN Kültür İşleri Müdürü: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Tamam, şeyi koyduk oraya, coğrafi 

işareti. Onu geri koymadık herhalde.  

--Bukle ERMAN Kültür İşleri Müdürü: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kırıldığı için. 

--Bukle ERMAN Kültür İşleri Müdürü: Evet 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Yenisini yapıyoruz. Tamam.  

Evet, arkadaşlar bütün maddelerin okunmuş olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul 

edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

1.madde Plan Bütçe Komisyonu. 2,3,4,5,6,8. ve 9. maddeler İmar Bayındırlık Komisyonu, 

7. madde de Hukuk Komisyonu'na havalesi şeklinde oylarınıza sunmak istiyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Raporlar başlığının birincisini arkadaşlar, 2 ve 3'ü bırakacağız ama 1. Zeytin Festivali ile 

alakalı, malum Festivali. Söz vereceğim bir saniye. Buyurun 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Nasıl anlamadım?  

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Elbette veririm fırsat. Buyurun 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Öncellikle konuşmayacaktım ama Rıdvan, seni birinin ikaz 

etmesi lazım. Onu da kusura bakma ben. Şimdi sizin yaptığınız konuşmaya göre aynı şekilde 

konuşma yapıyorum.  

Sizin 2014'te Fen İşleri Müdürü olarak Gemlik’e geldiğinizde ne kadar süre görevli 

oldunuz? Bildiğim kadarıyla Refik Başkan sizi getirmişti. Doğru. Peki, niye istifa etmek 

durumunda kaldınız? Ben sizin yerinize cevap vereyim. Neyi paylaşamadınız? Evet, neyi 

paylaşamadınız? Birbirinize şey yaptınız. Bak şimdi bir dakika. Otur otur 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben bunun cevabını canlı yayında da sordular verdim. 

Hayır lütfen 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Konuşmacıya müdahale etmeyin. 

Konuştuktan sonra cevap verirsiniz 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ona müdahale etmesi gereken sizsiniz şuan da 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Konuştuktan sonra  

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Sizsiniz şuan da. Mal paylaşılır 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Paylaşmayı geri alıyorum, geri alıyorum. Senin gibi 

konuşacağım. Daha ince konuşacağım. 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ben canlı yayında Gemlik’e Başkan Bey ile aynı 

doğruya, farklı perspektiflerde 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Kaç ay görevde kaldın ilk başladığında oturduğunda 
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: 8 ay görev aldım istifa ettim 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Oturduğunda, Refik Başkan sizi çağırdığında “gelin” dedi.  

“Fen İşleri Müdürü olun” dediğinde 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: İstifa ettim ama arkasından ne belediyeyi, nede 

başkanı töhmet adı altında bırakacak tek bir lafım olmadı. Tek bir lafım olmadı benim 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sayın ÇAKMAK 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama Mert Beyi siz öyle bir konuma getirmişsiniz ki 

verecek cevabınız yok 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Bak bu konuyu kimseye dile getirmedim. Bak senin o konun 

o kadar çok konuşuldu ki 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Benim üstümden yürümeyin 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sayın GÜR 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Buyurun anlatın. Bildiğiniz varsa anlatın buyurun.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Otur, hararetlenme. Niye hararetleniyorsun? 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: O kadar konuşuldu diyorsun ya buyurun anlatın hadi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ben izin verene kadar kapatın 

Arkadaşlar bu mikrofonu. Böyle herkes elinde mikrofonla olmaz ya. Devam edin lütfen 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:  Peki, şunun cevabını verebilir misin? İlk başta Fen İşleri 

Müdürü olarak buraya Refik başkan davet etmedi mi sizi? Aranız iyiydi yani. Tamam, kamuoyuna 

bırakıyorum. Ben sizin gibi çok fazla da söylemeyeceğim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Buyurun. Buyurun söz hakkı var. 

Buyurun açalım mikrofonu 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Galip Abiciğim, en son sorduğun soruyu anlamadım. 

Gerçekten anlamadım. İstifa nedenimi mi soruyorsun? 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır, ben belediye başkanı ile tanışmıyordum. Ben 

burada tanıştım.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Hayır, anlamadım sorunuzu. Bak Galip abicim bana 

böyle yürüme. Ben siyasette en tehlikeli figürüm. Niye? Benim ileriye dönük bir hesabım yok. 

Doğru neyse o. Ben belediye başkanına, Refik Bey'e, Refik Bey'e birileri, birileri tarafından ama 

sen ithamda bulunuyorsun. Bak ben olanı, ben olanı söyledim. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Bir saniye Şu soruyu, şu soruya  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ya olsun ne varsa bu ülkede kahvede konuşuluyor. 

Olsun kahvede bizim halkımız. Ne olacak. Kahveden gelmekte ne var yani sonuç itibariyle bana 

istifamı sormuyor musunuz?  

Bir, Refik Beyle ben, beni davet ettiğinde burada iş görüşmesinde tanıştım. Kendisini 

tanımıyordum. Göreve geldikten sonra da kendisiyle meslek çatışması yaşadım. Ben teknik inşaat 

mühendisiyim. Kendisi Avukat. Aynı doğruya farklı perspektiflerden bakıyorduk ve bunun 

Gemlik’te ki hizmetlerin önüne set vurabileceğini gördüm ve istifa ettim. Edebimle gittim. 

Arkasından herhangi bir açıklamamı gördünüz mü? Gördünüz mü? Ve bunu niye oraya çıkıp ta 

sordun Galip Abi ben anlamadım ya. Valla anlamadım.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ama üslup fıtrattandır. Ona ne yapabilirim ki? Ne 

yapabilirim yani ne yapabilirim ona.  

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 
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--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Ya ben soru sordum. Hala cevabını alamadım Başkan 

Beyden. O zaman Gemlik’te konuşulan neydi buyurun söyleyin. Söyleyin Gemlik’te o zaman 

konuşulanı söyleyin. Söyleyin lütfen, söyleyin.   

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Rıdvan ÇAKMAK Meclis Üyesi: Söyleyin özel konuşulanı 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Bu olmadı yani meclise lütfen. 

Birbirinize değil. Arkadaşlar olmaz böyle iki mikrofonu da kapayın. 

--Galip GÜR Meclis Üyesi: Rıdvan neler konuşulduğunu …. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Kapayın ikisinde. İki mikrofonu da 

kapayın. Evet, teşekkür ederim arkadaşlar. 

 Arkadaşlar, 05.07.2023-10.07.2023 tarihli olağan meclis görüşme tutanaklarının okunmuş 

olarak kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Düzeltmeye muhtaç bir durum var mı? Yok, olmadığına göre tutanakları okunduğu 

şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

Arkadaşlar, Zeytin Festivali ile ilgili konuyu direkt görüşmemiz lazım demiştik raporlar 

başlığında ama öncelikle önergelerimiz var. Önergelerimizin gündem maddesi haline gelerek ilgili 

komisyonlara ve/ya da müdürlüklere havalesi şeklinde oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir.  

Bir tanesini bu önergelerden, bugün direkt oylamamız lazım. Az önce söylemiştim. Sevgili 

Emrah KESKİNDEN meclis üyemiz görevinden istifa etti. Yerine yine Milliyetçi Hareket 

Partisi'nden Sevgili Telat TEPE artık bizimle birlikte olacak ama bir de Sevgili KESKİNDEN’in 

Plan Bütçe Komisyonu üyeliği vardı. Dolayısıyla orada Milliyetçi Hareket Partisi temsil edilemez 

duruma geldi. Yasa çok net şekilde “siyasi partiler, parti grupları meclisteki oranları nispetinde 

temsil edilirler” diyor. Dolayısıyla Milliyetçi Hareket Partisinin Sevgili Emrah KESKİNDEN’in 

yerine Plan Bütçe Komisyonu üyeliğine bir önerisi var mı? Buyurun 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ben öncelikle çok değerli yol arkadaşımız, ülküdaşımız 

Emrah KESKİNDEN Beye gerek belediyede vermiş olduğu, özellikle Plan Bütçe Komisyonunda 

ki hizmetlerinden dolayı grubum ve belediye meclis grubum adına teşekkür ediyorum. 

Beraberinde oradan boşalan Plan Bütçe Komisyonu üyeliğine aramıza katılmış olan, çok kıymetli 

arkadaşım, yol arkadaşımız Telat TEPE’ye hayırlı olsun diliyorum. Bundan sonraki yaşamında 

başarılar diliyorum. Plan Bütçe Komisyonu üyeliğine Telat Tepe arkadaşımızı teklif ediyoruz. 

Teşekkür ederiz.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili DURDU. 

Milliyetçi Hareket Partisi grubundan başka bir öneri yok. Tamam, Plan Bütçe Komisyonu 

üyeliğine Telat TEPE’nin kabulünü oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği 

ile kabul edilmiştir. 

Sevgili Arzu, Engürücük’te bir plan değişikliği önerimiz vardı. 5.000'liği Bursa'da 

onaylanmış. 1.000’liği komisyonda bekliyor. Onu  

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Evet, Başkanım  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Onu resen yetkimle gündeme 

alıyorum. İkinci meclis öncesi konuşalım. Orada bütün İmar Komisyonu üyesi arkadaşlarıma da 

buradan seslenmek istiyorum. 5.000'lik planı Büyükşehirde onaylı. 

--Arzu KARATAŞ Meclis Üyesi: Evet, 5.000’liği onaylı, 1.000’liği gelmişti bize. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: 1.000’liğinde de bölgede %34 civarı 

DOP kesmişiz vatandaştan. Ama burada %25'lerde. Aradaki 34 ile 25 arasındaki farkı 

belediyemize bağışlamaları şartıyla getirin. Onu konuşalım nasıl olacağını. 34 kesinti onlara da 

uygulanacak ama vatandaşı da mağdur etmeyelim. Olası bir askı itirazı, iptal benzeri bir şeyde de 

yok yere malını almış elinden olmayalım gibi de bir hassasiyet gösterin lütfen deyip o konuyu da 

meclis gündemine almış olalım. Atladığım bir şey var mı?  
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--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yok Başkanım   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok, İkinci meclisi Pazartesi 

yapacağız ama arkadaşlar Gemlik’in kurtuluşu. 11 Eylül Zeytin Festivalinin son günü ama aynı 

zamanda Gemlik’in kurtuluş günü. Ne yapalım? Bir öneriniz var mı? Nasıl yapalım onu? 

--Meclis Üyesi: Salı yapsak 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Salı 5 günü kaçırıyoruz gibi oluyor. 

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım, gündemde çok madde yok zaten. Süreceği 

atıyorum bir saati iki saattir. Ne gibi bir engeli var ki bize?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: O zaman şöyle diyelim. Saati gruplara 

gündem biraz daha netleştiğinde bildirmek üzere Pazartesi yapmak şartıyla oylarınıza sunayım. 

Kaçta yapacağımıza dair bilgiyi daha sonra verelim size. Kabul edenler, etmeyenler? Oy birliği ile 

kabul edilmiştir. 

Özür dilerim. Son olarak raporlar başlığının 1. maddesini yani Zeytin Festivaliyle ilgili 

raporumuzun bilgisini alalım. Okunmuş olarak sayalım önce. Kabul edenler, etmeyenler? Oy 

birliği ile kabul edilmiştir. Bilgi alalım. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: 8-9-10-11 Eylül 2023 tarihleri arasında yapılması düşünülen 

8. Uluslararası Gemlik Zeytin Festivali ile ilgili olarak; Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası, Gemlik 

Ticaret Borsası, Gemlik Esnaf Ve Sanatkârlar Odası, Gemlik Esnaf Kefalet Kooperatifi ile 

yaptığımız istişareler toplantısı sonucu Gemlik Zeytin Festivalinin yapılmasına karar alınmıştır. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Raporla ilgili görüş belirtmek isteyen 

var mı arkadaşlar? Buyurun Sevgili DURDU. 

 --Osman DURDU Meclis Üyesi:  Başkanım, raporla ilgiliden ziyade evet, komisyon 

olarak biz o ilgili kurumları ziyaret ettik. İlgili kurumların imkânları ölçüsünde destek 

vereceklerini söylediler. Daha önceden biz bu festivalin Ticaret Borsası ve Ticaret Odası 

önderliğinde yapılmasının daha verimli olacağı istişaresini sizinle paylaştık. Ancak görünen o ki 

Gemlik Belediyesi bu organizasyonu üstleniyor. Ancak ilgili özel ve kamu kuruluşları da destek 

verecekler. Burada davetiyemizde Ticaret Odasının logosu olmadığı bilgisi geldi bize. Doğru 

mudur? Anlayamadık yani  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Doğru. Şöyle Sevgili DURDU, ben 

herhalde Mart gibi iki kurumumuza da yazılı olarak “Zeytin Festivalini bu yıl düzenler misiniz?” 

diye sordum. Uzun süre çok istediklerine dair şeyler söylediler ama gelinen noktada geçtiğimiz ay 

Ticaret Odası ve Borsamız. Ticaret Odamız “Biz bizim başka meslek komitelerimizde var. Meslek 

komitelerimiz içerisinde zeytincilik sadece bir tanesi, böyle bir işin altına girmemiz mümkün 

olmaz” şeklinde görüşünü belirtti. Ticaret Borsamız “elinden gelen katkıyı vereceğini” söyledi. 

Yola çıktık. Üzerimize kaldı yine Zeytin Festivali. Böyle olunca da doğrusu Ticaret Odasının bana 

verdiği cevap bu yönde olunca da, ben de “pekiyi o halde” deyip, Ticaret Odasını şeyde logoların 

içerisinde göstermedim. Doğru, buyurun.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani Ticaret Odası bu festivalin birinci derecede 

lokomotifi olamayacağını söylediniz. Ticaret Borsası burada, bu organizasyonun birinci derecede 

lokomotifi oldu da mı logoyu koyduk? Yoksa yani Ticaret Odası da katkı sağlayacağını söyledi 

bize. Yani aynı şekilde borsada söyledi. Farklı bir şey söylemediler.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bana verdikleri cevap tam bu Sevgili 

DURDU. Böyle bir cevabı alınca da ben de böyle bir tasarrufta bulundum. Günahıyla, sevabıyla 

durum bu. 

 --Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu kararı biz doğru bulmuyoruz Başkanım. Burada bir 

ön yargılı. Bence doğru bir karar değil. Ticaret Odası Gemlik’in en köklü, eski kuruluşudur.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Elbette 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Bu Ticaret Odasını bence kamuoyu nezdinde itibar 

kazandırmaz yani. Teşekkür ederim.  
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ben teşekkür ederim. Zarar vermeye 

çalıştığımız bir durum yok. Aldığım cevap bu olunca, tutumum da bu oldu. Belki haklı yönün var 

ama  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ticaret Borsasıyla……….. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yo, yo değil ya. Bana benim 

konuştuğum gün söyledikleri yani duyuyor. Başka bir şey söylemişlerse söylesinler. Buyurun 

Sevgili EKER 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şimdi, tabii Başkanım Şubat ayında malum bir deprem 

felaketi gerçekleşti. Tabii bundan dolayı da tüm oda ve borsalar TOOB’a bağlı ve bununla ilgili de 

TOOB olağanüstü bir halde “deprem bölgesine ilk önceliğimizin, bütçemizin de ilk önceliğinin 

deprem bölgesi diye bilinmesi gerektiğini” söyledi ve bizde yani Ticaret ve  Sanayi Odası da, tabii 

Ticaret Borsası da, diğer STK'larda, belediyemizde depremle ilgili ciddi anlamda kendi yıllık 

bütçelerinden oraya destek verdiler. Tabii sizin söylediğiniz ay mart ayı. Tamda o hani depremin 

üzerinde tam daha yaraların sarılacağı dönem. Ben o döneme şahit olmadım ama bana bilgi geldi 

sizinle konuşulan. Hem bu depreme verilecek bütçeyle alakalı, hem de ikinci dediğinizde doğru 

ama Ticaret ve Sanayi Odası bu süreçte yine bir şekilde değerlendirip, bir yoluna koymayı, 

mümkün olduğunca da katkı vermeyi düşünüyordu. Tabii sonuna zaten Milli Eğitim Kültür ve 

Spor Komisyonu ziyaret etmiş. Bu ziyarette de yine konuşulduğunda Ticaret Odası Başkanı da 

talebini sormuş. Komisyonda durumu anlatınca benim de öncesinden istihbaratım var. Dedi ki 

yani “şöyle bir şey düşünmüştük. Elimizden, bütçemiz ne el veriyorsa biz katkı vereceğimize dair 

yönetimce karar alacak alınacaktı yani” bu karar gerçekleşecekti. Zaten bu şekilde komisyonla 

anlaşmışlar. Oradan ayrılmışlar. Sonra bu süreci, böyle bir süreç gerçekleşiyor. Katkı verileceği 

ortaya çıkıyor. Böyle bir süreç gerçekleştikten sonra bir gün bir bakıyorsun ki ilanlarda veya 

reklamlarda logosu yok. Çokta önemli değil hani logonun, tabii ki olması lazım. Bir kurum olarak 

olması lazım orada. Tabii ben direk Başkanı aradım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sevgili EKER, çok özür dilerim. 

Kurumun logosunun olması değil önemli olan. Taşın altında elinin olması lazım.  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Tabii ki 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Doğrusu bu  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Zaten onda sıkıntı yok. O yönde zaten katkı verebileceği 

söylendi zaten.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ama bana söylenen o değil. 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Başkanım bitireyim. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Komisyon ne zaman gitti oraya? 

--Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yeni 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Ben Ticaret Odası Başkanını aradım. Dedim ki “ya 

böyle böyle değil miydi bu konu? Hani ne oldu? Hani gelişen bir şey mi var? Bir problem mi var? 

Bir şey mi oldu?” “Yok, Alpaslan” dedi. “Biz” dedi, “anlaştık. Gereken desteği vereceğimizi 

söyledik.” Dedi. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Hayır, bana söylemedi. Size söylemiş.   

 --Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Ya komisyon niye gidiyor o zaman oraya Başkanım? 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ben bilmiyorum Arkadaşlar. 

Komisyonlara ben ne zaman talimat verdim? Şunu yapın, bunu yapın diye. Komisyon kendi 

inisiyatifiyle gitmiş.  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Başkanım, Allah aşkına bu komisyon nereye bağlı? 

Belediyeye bağlı değil mi? Belediyenin komisyonu değil mi? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Belediyenin komisyonu tabii ki 

Canım. Meclisin komisyonu ya. Belediye Başkanının komisyonu mu Sevgili EKER? 
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--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Sonra ben Durmuş Başkanı da aradım. Komisyon 

Başkanımızı. Ya arkadaş bu iş bence hoş olmamış.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bence hoş olmayan Ticaret Sanayi 

odamızın deprem, ben yazıyı deprem zamanı, depremden önce yazdım belki de ama bu zaman 

yapılacağı belli ya şeyin. Ben “o gün yapın” demedim ki. Bana bu konuyla ilgili şifahi bilgi de, 

yazılı bir şey de gelmedi zaten. Şifahi bilgi de Ticaret Borsamızın Başkanı da vardı. Meclis 

Başkanınız da vardı. Yönetim Kurulu Başkanınız da vardı. Orada söylendi. Ve söyleniş şekli bu. 

“Bizim bu işin içine, bizim başka şeyimiz de var.”  Ne diyorlar? “Meslek komitelerimizde var. 

Sadece zeytincilik değil. Dolayısıyla bu konuda, bizim bu işte bir şey yapmamız mümkün değil” 

dediler. Gerisi şu, “efendim işte şunu da sen yapıverin” desem yapmazlar mı? Yaparlar biliyorum 

ama bu cevabı aldıktan sonra ben de bir şey demedim yani. 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Bence cevap o değil. Biraz içerisinden cımbızlanmış. 

Size mi öyle taşındı laf tam bilmiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Ya bana söylediler. Bana. 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Destek vermemek diye bir şey söz konusu olamaz. “Tek 

başımıza biz bunu Oda sırtlanamaz. Ama elimizden gelen desteği yaparız” demiştir yani. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Tek başına yapılmayacaktı ki zaten 

Sevgili EKER.  Oda, borsa lokomotif olacaktı. Belediye zaten ana yükü çekecek yine ama taşın 

altında daha fazla elleri olacaktı.  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şimdi Başkanım, işin  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Bak, Ziraat Odamız, Ticaret 

Borsamız üç tane toplantı yaptı. İl Tarım Müdürlüğümüz. Güzelbahçe yarışması düzenliyorlar.  En 

iyi zeytin yarışması düzenliyorlar. Gayret ediyor insanlar. Koydum logolarını. Gayret göstermek 

konusunda aldığım cevap beni huzursuz edince, ben de böyle bir tutum sergiledim. 

Eleştirebilirsiniz. Saygı duyarım. Ama sebebi budur. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Buyurun 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Şimdi olayın süreci tabii bu Komisyonun 

sürecinden benim haberim yoktu. Komisyonumuz bizi ziyarete gelmedi. Ziraat Odasından 

bahsediyorum. Biz olaya sonradan müdahil olduk. Sosyal İşler Müdürümüz Bukle Hanım geldiler. 

Odamızda, Ticaret Borsa Başkanımız, Tarım İlçe müdürümüz ve birkaç böyle kooperatif 

başkanlarımızdan oluşan bir toplantı yaptık. Yani bu üretici açısından da önemli çünkü Gemlik 

bunun aynı zamanda üretim merkezi. Zeytinin festivali yapılıyorsa üreticinin de mutlaka burada 

olması lazım diye düşündük. Olaya sonradan müdahil olduk. Yani sonradan bize Şey oldu. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Zaten Gemlik Belediyesi'nin 

kontrolünde yürüyeceği bilgisi de çok geç ortaya çıktı yani. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Evet, biz ama yani bu içerik açısından bu 

festivalin anlamlı ve daha üreticinin ve halkın tabanına inmesi açısından bütün üyelerimize mesaj 

çektik. Güzel Bahçe Yarışması, Zeytin Kalite Yarışması, Zeytinyağlı ve Zeytinli Yemekler 

Yarışması konusunda katılımlarını bildirdik. İlçe Tarım Müdürümüzle birlikte buna bu katkıyı 

verdik. Ama dediğim gibi bizim de orada logomuz yok. Bunu da serzeniş olarak ifade ediyorum.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Teşekkür ederim. Bu önemli bir 

eleştiriydi. Buyurun Sevgili SOLAKSUBAŞI.  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Sayın Başkan, Değerli Meclis Üyeleri. 

Gemlik Zeytini Festivali Gemlik halkının Festivali. Dolayısıyla Gemlik halkının da en büyük 

kurumu, en önemli kurumu belediyenin festivali. Bu yükü belediye mutlaka çekmek 

mecburiyetinde ama bizde bir aksilik var. Biz bu işi biraz şahsi ilişkilerle yürütüyoruz. Bunun bir 

düzeni ve tertibini kurmakla alakalı bir sıkıntımız var. İlk başladığından beri bu böyle. Maalesef 

profesyonel bir kurum bunu devamlı olarak yürütmüyor. Örnek buranın Yazı İşleri Müdürü, 

Ticaret Sanayi Odasının Genel Sekreteri, Kaymakamlık Kâtibi gibi bir ekip neyse o, kimler varsa 
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bununla olması gereken, devamlılık arz eden, yükleri karşılıklı paylaşabileceklerini, 

taşıyabileceklerini belirleyen bir ekip olmalı. Biz mesela üç gün yaptığınız festivali bu yıl dört gün 

yapmışız. Neden yapmışız? Bununla alakalı bir şey var mı? Niye bununla alakalı bizim, kimsenin 

haberi var.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Zeytin Festivali üç gün Mahmut abi. 

Dördüncü gün Gemlik’in Kurtuluşu. Denk geldiği için öyle oldu.  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Tamam, onu da beraber üç günün içine 

koyalım onu da. Dört gün festival. Yani bu sonra da doldurmakla alakalı sıkıntı var. Yoğunluğu 

zayıf. Bu sefer laylaylomla geçiyor. Satrançla mantraçla bu işler, böyle şeyler olmaz. Bir Zeytin 

Yemek, Güzel Yemek Yarışması var. Bir şeyi var mı bunun yayınlanmış bir talimatnamesi var 

mı? Bir yarışmaya nasıl girilecek? Ne ile girilecek? Dolma ile mi girilecek? Efendime söyleyeyim 

bezelye ile mi girilecek? Nasıl yapılacak? Bununla alakalı bir görgü yok. Bununla alakalı bir 

talimat olur. Bunlar böyle hazırlanırsa bunun arkasından olur. Güzel Bahçe, çok güzel. Doğru. 

Müstahsilimiz bizim için çok önemli. En önemli şey o. Güzel Bahçe şeyinde, onunda bir kriteri 

olmalı. Yani adamın üç ağacı vardır. Onun da bahçesi güzeldir. Adamın 3.000 ağacı vardır. Onun 

da bahçesi güzeldir. Bunu neye göre belirleyeceğiz? Nasıl yapacağız? Bununla alakalı bir 

öncesinde oturulup, bunların hepsinin bir talimata, bir yönetmeliğe, düzenek kurulması lazım. 

Ama bizde maalesef o gün arkadaşlar ne düşünüyorlarsa o gün öyle yürüyor. Bugün böyle 

yürüyor. Ticaret Sanayi Odası eğer size Başkan direk olarak bu şekilde bir ifadede bulunduysa 

yanlış.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet,  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Şahsen size öyle bulunduysa 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet, şahsen bana  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Bakın şimdi yani destek vermeyeceğini mi 

söyledi size? Yani bir şey yapmayacağını mı söyledi bununla alakalı? 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bir şey yapmayacağım olur mu? “Biz 

bu işin içinde yer almayacağız” dedi.  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Başkanım bakın 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yandan destek verecek tabii istedikten 

sonra. Niye vermesin?  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Beş milyon, on milyonluk şeyi olan kurumlar 

bunlar. Öyle büyük parası olan, zannedildiği gibi öyle büyük parası olan kurumlar değil. Onun için 

sizden de birileri oranın toplantılarına gitmeli. Onların da burada toplantıda elemanları olmalı. 

Burada mutlaka karşılıklı iletişim olmalı. Borsadan da bir arkadaş buraya gelmeli, Odadan da. 

Sizden birileri de oraya gitmeli. O meclislerinde oturulmalı, konuşulmalı. Bu böyle bir iletişim 

kopukluğu bence çok şeyli olmuş yani yazık günah. Şimdi burada bir emekler harcanacak, bir 

paralar harcanacak. Bunun sonunda sadece “İzzet Sarı’mı çıkacak?” o kalacak akılda. Zeytin ile 

alakalı hiçbir şey kalmayacak. Sadece Zeytin Festivali.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ticaret Borsasının logosu olmadığı 

için mi olacak bu?  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Yok, yok hayır. Ticaret Borsasının var zaten. 

Onunla alakası yok Başkanım. Diyorum ki “niye”, bak hep bunu söylüyorum. Diyorum ki hep 

anlattım. Bugünün festivalini biz geçen senenin festivalinden çıktıktan sonra ki 2023 Festivali 

tişörtünü giyseydik, bugün buraya geldiğimizde sırtlarımızda o festivalin tişörtü ve şapkası olsaydı 

bugün, yarın öbür gün gideceğimiz buna hazırlanırdı. İnsanlar hazırlanırdı.  Çocuklarımızı, 

okullarımızı oraya toplardık. Oraya geleceğiz ayın 8'inde yürüyüşe, 25 kişiyle yürüdüğümüz 

zaman bunun tadı da olmuyor. Keyfi de olmuyor. Güzel de olmuyor. İnsanları buna hazırlamamız 

lazım. Ona alıştırmamız lazım, ısındırmamız lazım. Eğlence Festivali yapacaksak o zaman zeytini 

çıkaralım içinden. Zeytin Festivali yapmayalım. Onu ayrı bir şey yapalım. Gemlik Festivali 
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yapalım. O ayrı ama zeytine dayıyorsak bunu, zeytini ön plana çıkaracağımız bir şey yapalım. 

Teşekkür ederim. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ben teşekkür ederim ama bir sürü 

insan bir araya geliyor bu işle alakalı. Kafa yoruyor. Emek veriyor. Çok şey yaptın, 

sıradanlaştırdın Mahmut abicim. Kabul etmiyorum. Her sene aynı şeyi söylüyorsun abi. Her yıl 

aynı şeyi söylüyorsun.  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi:  
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ya Gemlik Belediyesi'nin festivalden 

başka iş yok mu abi? Mart ayında yazdım. Ticaret Odasına, Borsasına diyorum. 

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Başkanım, siz yapmayacaksınız. Zaten siz 

yaparsanız bu iş böyle olur. Onun için ……. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ya zeytinyağlı yemek yarışmasının 

kriterlerini de bana soruyorsun Mahmut abi? 

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Ben sormadım …… 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Var çocuklar. Biliyorum elbette 

biliyorum ya. Biliyorum yani bir sürü emek veriyorlar bak. Kısıtlı zamanda olsa bak komisyon 

üyeleri ayrı gayret ediyor. Onlar ayrı gayret ediyor. Buyurun Sevgili USLU 

--Durmuş USLU Meclis Üyesi: Başkanım, iki senedir yaklaşık Milli Eğitim ve Spor 

Komisyonu olarak görüşmelere biz gidiyoruz. Mahmut abinin dediğini ben de kabul etmiyorum 

çünkü hem Marmara Birliğe, hem Ticaret Borsasına, hem Ticaret Sanayi Odasına, hem Esnaf 

Sanatkârlar ve Kefalete bizzat gidip kendimiz görüşmeler yaptık. Orada Başkanlarımıza, 

yönetimlerine “eğer Zeytin Festivali ile ilgili bir önerileriniz varsa, bu festivalde daha değişik 

programlar görmek istiyorsanız lütfen bize belirtin. Biz de komisyon olarak yazalım. Belediyeye 

bildirelim” dedik. Ticaret Sanayi Odası, Ticaret Borsasının yapması ile ilgili geçen sene öneriyi 

kendileri getirdiler. Biz de “Başkanla paylaşacağımızı” söyledik. Biraz önceki Ticaret Odasındaki 

konuyu da aktaralım. Çünkü arada kalmasın bize söylenenlerde. Komisyon üyelerimizle birlikte 

gittik. Oradaki Ticaret Odası Başkanımız da “kendisinin bu işe dâhil olamayacağını, Zeytin 

Borsasının öncülüğünde yapılmasının daha iyi olacağını, kendilerinin bir tane zeytin branşı 

olduklarını” beyan ettiler. “Dolayısıyla depremde de çok fazla yıprandıklarını bu nedenle ama 

gerekli katkıyı sağlamaya çalışacaklarını” beyan ettiler. Bunu da söyleyelim. Size söylediklerinin 

aynısını bize de söyledi. Arkadaşlarımız oradaydı. Dolayısıyla bence Mahmut abinin dediği 

konuda eğer orada bir öneri yoksa, orada komisyona bir bildirimleri yoksa, o onların problemleri. 

Biz iki sene gittik, dinledik. Gerekli önerileri varsa söylemeleri de kendilerine beyan ettik. Bunun 

da bilinmesini istedim.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Çok teşekkür ederim Sevgili USLU.  

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Bir şey söyleyebilir miyim burada? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Buyurun, buyurun. 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şimdi Durmuş Başkan anlatıyor. Tabii sebeplerini falan 

da, şimdi ben Durmuş Başkanı yani komisyon başkanına ve üyelerine net soru soracağım. Burada 

Ticaret Sanayi Odasında sizin yaptığınız görüşmede size destek verileceği, belediyemize Festival 

ile ilgili destek verileceği ile ilgili ne söylediler net?  

--Durmuş USLU Meclis Üyesi: Demin ki söylediğimi söylediler. İşte depremde 

--Alpaslan EKER Meclis Üyesi: Şimdi bahaneler. Bakın sebepler başka bir şey, sonuç 

başka bir şey. 

--Durmuş USLU Meclis Üyesi: Bakın Osman Başkanımız orada. Katkı sağlamaya 

çalışacaklarını beyan ettiler. Söyledikleri bu.  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yeterli zaten. “Gereken desteği imkânları ölçüsünde 

vereceğiz” dedi. Yeterli bu.  

--Durmuş USLU Meclis Üyesi: Konuşulanı söyledik. Başkana konuşulanda orada. Bize 

konuşulan da bu.  
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Arkadaşlar,  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Yani “destek vermeyeceğiz” demedi, “vereceğiz” dedi. 

Hatta size şunu sordu. “Talebiniz ne?” dedi.  Biz talebimizi bile söylemedik orada. Söyleyemedik. 

Ondan sonra Başkan da dedi ki biz talep ifade etmeyince, “gereken desteği vereceğiz tabii ki” 

dedi. Daha ne diyebilir ki?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ya ben o cevabı bana söyledikleri, 

yüzüme söyledikleri andan itibaren ne isteyeyim ya. İstemem ki. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: O kısmını bilmiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: İstemem. Var ama yani. Söylüyorum. 

Sorarsınız. Şahıslar yaşıyorlar. Ölmediler ki.   

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım bir de Komisyonu yok saymayın lütfen. Yani 

siz Belediye Meclisinin aldığı kararları uygulamak durumundasınız Belediye Başkanı olarak. Bu 

festival kararınında Belediye Meclisinde alınması icap ettiği için bugün burada gündemi 

konuşuyoruz. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Doğru 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ve bu meclisten çıkmış olan komisyonda zaten konu 

komisyona gelmiş, komisyonun yaptığı görüşmeyi de dikkate almak lazım. Yani Başkan 

komisyona “gereken desteği imkânları ölçüsünde vereceğini” söyledi. Evet, 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Talep edersek 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: “Talebiniz ne?” diye sordu. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Tamam, etmiyoruz şimdi. Ben de onu 

söylemeye çalışıyorum. Bana bunu komisyonun oraya, Ticaret Odasına keşke benim aklıma 

gelseydi de “Ticaret Odası böyle, böyle dedi. Oraya gitmenize gerek yok” deseydim yani.  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Başkanım  

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Başkanım siz 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Ben de bir söze gireyim de. Vermek istiyorlarsa tabii ki 

Gemlik Ticaret ve Sanayi Odası şuandan itibaren de verebilirler. Sadece isim ve logosu mu olduğu 

için mi sorun oluyor? Bu işi sahiplenmeleri lazım. Destek olmaları lazım. Sonuna kadar da 

arkalarında olmaları lazım Gemlik Ticaret ve Sanayi Odasının. Sadece bu, hala olabilir bu destek. 

Niye geri duruluyor ki? Gelip sizinle görüşebilirler. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Ticaret Odası “destek vermeyeceğim” demedi. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Tamam, gelsin versinler. 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Siz Başkanım meclisin üstünde değilsiniz yani 

komisyonun üstünde de değilsiniz.  

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Ne alakası var? 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Ne alakası var? 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Konu meclisin alacağı bir karar.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Doğru 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: Evet ama davetiyede, o tasarımda logo konmaması sizin 

tasarrufunuzda mı tam bilmiyorum. Öylesi de eksiklik olmuş diyorum yani. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sevgili DURDU, o hazırlığı ben 

yapmak zorundaydım. Yani bugün bu kararı alıp, ben Zeytin Festivalini iki gün sonra nasıl 

yapacaktım?  

--Sedat AKKUŞ Meclis Üyesi: Başkanım, her para verenin logosu da konmuyor oraya 

zaten. Bir sürü firma veriyor para. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Onları hazırladık. Bir sürü şey yaptık 

komisyon raporu üzerine geldi. Yani bu yıl böyle oldu. Bunu geçen sene böyle yapmadık 

biliyorsun ama özel bir durum bu. Bu sene böyle oldu yani. Evet, kaldı ki yani her katkı vereninde 

logosunu koymuyoruz oraya. Hiç katkı vermeyenin de koyuyoruz. Onu da söyleyeyim. Hani 

alınmasınlar, üyeleri var üzülmesinler falan diye. Ama bak “bizim tek komitemiz bu komite değil” 
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ile başlayan cümle huzursuz etti beni. Bak bir daha söylüyorum yani. Sorun, “yok” diyorlarsa, 

“demedik” diyorlarsa yüzleşirim. Sorun yok. Buyurun  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Odada da meclisin, Oda meclisinin kararını 

Başkan uygular.  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Doğru 

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Burada olduğu gibi. Orada eğer odada öyle bir 

görüşme ve konuşma olduysa, o yönde karar alabilir başkan. Ama mutlaka kurumların bu işe 

katkıda bulunması gerekiyor. Bir şey soracağım. Onun için esasında şeyi aldım. 8-9-10-11’de 

yapıyoruz. Bugün niye bu kararı alıyoruz biz?  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı:  Abi yani olağanüstü toplantıya 

çağırmam lazımdı.  

--Mahmut SOLAKSUBAŞI Meclis Üyesi: Başkanım, biz dediniz ki demin “biz bunun 

kararını daha önceden bu tarihte olacağını bilmiyor muyuz?”. Doğru biliyoruz. Biz ne zamana 

getiriyoruz bunu?  9-10-11’ine, bugünlere getiriyoruz.  Orda da ki tatil. Zaten bugün bir önce, bir 

sonra, bir gün önce, bir gün sonra olacağı, geçen sene bittikten sonra bu belliydi. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Mahmut abicim, bu sene “oda ve 

borsamız lokomotifi olsun” gibi bir şeyiniz vardı ya onlara yazdık. Onlardan cevap, gelen cevabın 

süresi bunu bugün konuşmamıza sebep oldu. Ben sordum artık ya, açılışta sorum yani. “Ne 

yapıyorsunuz? Hala karar vermeyecek misiniz?” diye. Sonra bir araya geldiler. Bir sonraki 

görüşmemizde de aktarılan bu. Öyle olunca meclise getirdik bunu işte başka, yapacağımız başka 

bir şey yoktu. Yeteri kadar müzakere ettik Tekin ya. Buyurun, mikrofon çocuklar, açık değil   

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Teşekkür ediyorum. Şimdi ben söyleyince sanki ben 

Ticaret Odasının meclis üyesi olduğum için söz aldığımı sanmayın. Gönül isterdi ki onlar hiç katkı 

sağlamasa da Gemlik Ticaret Odasının logosunun orada bulunmasını şahsım olarak arzu ederim. 

Yani tabii ki karar sizin ama meclis karar veriyorsa benim oyum koyulmasından yana 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Meclis ona karar vermez ya, kimin 

logosunun konacağına 

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Peki  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: “Zeytin Festivali yapılsın mı, 

yapılmasın mı?” kararını verir. Tavsiyelerini ortaya koyar. Şartı varsa “bu şartla yap” der. Öyle 

olur ama 

 --Tekin RAMA Meclis Üyesi: Kırk yıl sırtında taşırsın bir gün düşürürsen şekli 

yapmayalım bence  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yo, yo hiç sorun yok yani. Bu Ticaret 

Odasının kurumsal kimliği ile ilgili bir durum değil ki arkadaşlar. Yani ben bugün Mehmet Uğur 

SERTASLAN olarak ayıplı bir şey yapsam, büyük ölçüde beni bağlamaz mı bu ya? Belediyenin 

kurumsal kimliğinden çok 

--Osman DURDU Meclis Üyesi: 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Sevgili DURDU, bir kurum logosunun 

orda olmasını istiyorsa gayret edecek. Bu kadar ya. Bunun neyini anlayamadınız yani. 

--Emir BİRGÜN Meclis Üyesi:  Başkan, bu eksiklik bizim değil ki Ticaret ve Sanayi 

Odasının ya. Niye bunu bu kadar uzatıyorsun. Bu eksiklik Ticaret ve Sanayi Odasının. Onlar 

dertlensinler. Gemlik Zeytini Festivalinde nasıl yer almadıklarını kendilerini sorgulasınlar. 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Evet 

Komisyon raporunu okunduğu şekliyle oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler, etmeyenler? 

Etmeyen yok. Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Başkanım, sözlü bir önergem olacaktı da söyleyebilir 

miyim? Sözlü Önergem görevi başındayken vefat eden Orhaniye Mahalle Muhtarımız Arif 

VURAL’ın isminin bulunduğu mahalleye bir yere verilmesini talep ediyorum. Komisyonun 

görüşmesini istiyorum. 
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--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Önergeyi, sözlü önergeyi gündem 

maddesi haline getirerek ilgili komisyona havale şeklinde oylarınıza sunacağım. Kabul edenler, 

etmeyenler? Oy birliği ile kabul edilmiştir. 

 Ama şehit ismi olduğunda bile, adres değişikliğinin ortaya çıkardığı sorunları gözden 

kaçırmadan karar versin komisyonumuz lütfen. Bir şey bıraktık mı?  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Yok Başkanım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı : Peki  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Başkanım bir söz istiyorum. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Buyurun.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Şimdi logo konusunda ben Ziraat Odasının da 

orada doğrusu Başkanı olarak, çiftçiyi temsilen orada bizim de logomuzun olmasını, ben de arzu 

ederim. Dediğim gibi biz sürece başından dâhil edilmedik ama bakın her şey 

--Galip GÜR Meclis Üyesi:    
--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yok, yok onlarla uğraşıyorlar ya, 

uğraşıyorlar yani  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Her şeyi parayla ölçemezsin kardeşim 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Bravo 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Parayla alınmayan şeyler vardır. Parayla 

alınmayan   

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Paylaşılan tek şey mal değil  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Benim ağzımı açtırmayın şimdi  

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Değil mi Ercan Abi? 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi:  Allah Allah 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Paylaşılan tek şey mal değildir.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Emeğidir. Emeğin ……. var mı ya?    

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Emektir, sevgidir  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Emek ölçülür mü? Bilgi ölçülür mü? Tecrübe 

ölçülür mü? 

 --Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı Bukle nelerle uğraştırıyorsunuz beni 

ya. Ah be kızım ya. Bir tane logo. Adam haklı çalışıyor, çalışıyor. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ben şunu ifade etmek istiyorum. Burada çiftçi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Aydın geldi mi?  

--Sedat ÖZER Meclis Üyesi: Mehtap Hanım da, Aydın Bey’de geldi. 

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Çiftçimizin mutlaka temsili noktasında orada, 

benim açımdan şey değil ama benim temsil ettiğim çiftçi kitlesi 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Yüzde yüz haklısın Ercan abicim  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Birde sözlü önerge vermek istiyorum 

Başkanım. Geçen gün Ömer Kahraman salonunda bir kongre yapılmış. Kongre esnasında, 

kongreye katılan arkadaşların bana vermiş olduğu bilgi, tavanın da çok ciddi deformasyon ve 

dökülmeler olduğu. Bunun acilen tamiri konusunda. Bunu da sözlü önerge olarak vermiş olayım. 

--Mehmet Uğur SERTASLAN Belediye Başkanı: Teşekkür ediyorum.  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Ayrıca Tekin’i tebrik ediyorum adaylığından 

dolayı  

--Tekin RAMA Meclis Üyesi: Hangi adaylıktan?  

--Ercan BARUTÇUOĞLU Meclis Üyesi: Belediye Başkan adaylığından dolayı  
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